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Ob;inski svet Ob;ine Vodice je na svoji 
5. izredni seji dne 31. avgusta 2009 sprejel
sklep, da ob;insko priznanje - ;astni 
ob;an Ob;ine Vodice prejme LUDVIK
DEBEVC za svoje delo na podro;ju ohran-
janja kulturne dedi[;ine in razvoja ob;ine
Vodice. 

Predlagatelj, \upan Brane Podbor[ek, 

je v obrazlo\itvi zapisal<

“Gospod Ludvik Debevc \e od rojstva \ivi 
v ob;ini Vodice. 19. avgusta 1941 se je 
v Polju pri Vodicah rodil materi Mariji in
o;etu Janezu kot tretji, najmlaj[i otrok.
Mladost je pre\ivel na doma;i kmetiji. 
Leta 1964 se je zaposlil kot skladi[;nik 
v podjetju Astra, v katerem je zvesto
slu\boval vsa delovna leta. Tako je 
z upokojitvijo svojo slu\beno pot v tem
podjetju tudi kon;al. 
|ivljenjska pot ga je vodila iz Polja 
na Skaru;no, kjer si je leta 1969 ustvaril
dru\ino. Letos sta z \eno Francko 
praznovala 40. obletnico poroke. V zakonu
so ju osre;ili trije otroci - Bo[tjan, Milena
in Barbara. Danes pa Ludvika [e posebej
osre;uje 12 dru\inskih cvetov. Ti cvetovi so
njegovi vnuki in vnukinje.
Ludvikovo \ivljenje je nasploh povezano in
prepleteno s cvetjem in naravo. |e vse 
\ivljenje \ivi in dela na kmetiji, kjer je vsak
dan povezan s kme;kimi opravili. {e 
posebej mu je pri srcu cvetje. Tako je dolga
leta ob romarskih shodih krasil cerkev 
sv. Lucije na Skaru;ni. V tej cerkvi je Ludvik
\e vse od leta 1975 tudi klju;ar. Z veliko
njegove pomo;i je bila na cerkvi 
zamenjana dotrajana streha, postavljen
nov oltar, popolnoma prenovljena 
kapelica, ki se nahaja ob cerkvi, 
obnovljeno je bilo \upni[;e ter opravljena
druga dela. Prav v tem ;asu poteka obnova
oziroma izgradnja cerkvenega dvori[;a, 
do ;esar je pri[lo na Ludvikovo pobudo
oziroma z njegovo pomo;jo. Ludvik
vseskozi tudi skrbi, da je ob cerkvenih
praznovanjih prazni;no in da se ljudje 
prijetno po;utijo ob obisku romarske
cerkve na Skaru;ni.

Na podlagi vsega povedanega je prispevek
gospoda Ludvika Debevca k ohranjanju
slovenske kulturne dedi[;ine ter kulturne
dedi[;ine v ob;ini Vodice velik in
neizbrisen.  
V gasilske vrste, v Prostovoljno gasilsko
dru[tvo Polje, se je vklju;il pred ve; kot 
50 leti. Ludvik Debevc je torej vseskozi
aktiven v doma;em kraju, kakor tudi 
v celotni ob;ini Vodice. 
Svojo \eljo, da po najbolj[ih mo;eh 
prispeva in aktivno sodeluje pri razvoju
na[e ob;ine, je konkretno za;el
uresni;evati z izvolitvijo za ;lana
Ob;inskega sveta novo ustanovljene
ob;ine Vodice. Svetni[ko funkcijo je
opravljal nepretrgoma celih 12 let. V tem
;asu je sodeloval pri vseh poglavitnih
odlo;itvah in projektih Ob;ine Vodice. {e
posebej je treba izpostaviti njegovo
anga\iranje pri razvoju komunalne 
infrastrukture v ob;ini s poudarkom na
izgradnji ;istilne naprave pri Gmajnici, 
njegovo sodelovanje pri oblikovanju
kmetijske politike, njegov prispevek pri
izgradnji novega igri[;a ter obnovi dvorane
Kulturnega doma na Skaru;ni, sodelovanje
pri obnovi farne cerkve v Vodicah ter 
podporo pri drugih temeljnih politikah
ob;ine, katerih cilj je bil in je zagotoviti
bolj[e in kakovostnej[e \ivljenje ob;ank in
ob;anov. Seveda je Ludvik Debevc 
sodeloval tudi pri vseh drugih odlo;itvah
Ob;inskega sveta, ki so povezane 
z vsakodnevnimi \eljami ter problemi
ob;ank in ob;anov na[e ob;ine. Ve;ina
na[tetih projektov ob;ine je danes 
uresni;enih in predanih v upravljanje 
svojemu namenu.

Podpora poglavitnim projektom ob;ine
ka\e na njegovo pripadnost in zavezo
razvoju na[e ob;ine. Za gospoda Ludvika
Debevca namre; nikoli ni bila poglavitna
politi;na ali nazorska opredeljenost.
Prepri;an sem, da bodo tudi njegova
prizadevanja za bolj[e in kakovostnej[e
\ivljenje na[ih ob;ank in ob;anov kmalu
dokon;no obrodila sadove in da nam bo
skupaj uspelo uresni;iti [e preostale 
projekte, h katerim smo se zavezali.  
:e bi imeli nalogo, da Ludvika Debevca
opi[emo samo z enim stavkom, sem
prepri;an, da bi bil prav[nji opis> Ludvik
Debevc je visoko na;elen, po[ten, delaven
in skrben ;lovek, ki je svoji okolici - pa naj
bo to dru\ina ali ob;ina - pripravljen
podariti ves svoj ;as in svoje znanje.
K temu je treba dodati, da je Ludvik Debevc
;lovek, ki ima veliko volje ter \ivljenjske
mo;i. Zato sem prepri;an, da bo uspel
premagati tudi bolezen, s katero se 
spopada. To mu \elim tudi v imenu vseh
ob;ank in ob;anov.    
Ludvik Debevec je tako s svojo \ivljenjsko
zgodbo enkraten vzor vsem nam ter 
generacijam, ki prihajajo za nami!
Gospod Ludvik Debevc je s svojim delom
na podro;ju ohranjanja kulturne dedi[;ine
ter razvoja ob;ine dal izredno pomemben
prispevek h kakovosti \ivljenja vseh ljudi,
ki \ivimo v ob;ini Vodice.”   

nadaljevanje na strani 26
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Govor \upana
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Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali neobjave,
kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaro;enih
prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi. Izjema so odgovori in
popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli posameznikovo
pravico ali interes, kot to dolo;a zakon. Pisma bralcev naj ne bodo
dalj[a od ene tipkane strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000
ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne vra;amo.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom
odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, strank,
dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko [tevilko, na kateri je mogo;e
preveriti avtenti;nost avtorja. Vse prispevke sprejemamo do osmega
v mesecu.

Spo[tovane ob;anke in ob;ani, spo[tovani
nagrajenci, svetnice in svetniki ob;inskega
sveta, cenjeni ;astne ob;anke in ob;ani,
dragi gostje, kolega \upan iz sosednje
ob;ine Cerklje in pod\upan iz Meng[a, prav
prisr;en pozdrav na dana[nji slavnostni
prireditvi ob ob;inskem prazniku ob;ine
Vodice!

Osrednja proslava v po;astitev ob;inskega
praznika je vedno v prvi vrsti namenjena
podelitvi priznanj na[im najzaslu\nej[im
ob;anom in sodelavcem Ob;ine. Po;a[;en
sem, da se bom danes na proslavi ob
ob;inskem prazniku lahko v imenu vseh
ob;ank in ob;anov z ob;inskimi priznanji
zahvalil posameznikom in organizacijam za
njihov prispevek k bolj[emu \ivljenju 
v na[i skupnosti. 

Bolj[e \ivljenje prina[ajo tudi nove 
pridobitve. Naj omenim le nekaj
najpomembnej[ih. V zadnjem letu smo
stavbo osnovne [ole sanirali od temeljev
do strehe. :aka nas [e zadnje dejanje, to 
je dokon;anje notranjosti na novo 
pridobljenega drugega nadstropja starega
dela, kjer bodo otroci pridobili kar tri nove
u;ilnice in knji\nico. 

Na novo smo zgradili kar nekaj odsekov
vodovoda in pri tem izlo;ili iz uporabe
stare azbestne cevi. Zadnji izmed njih je
odsek od Kosez do Habeta, kjer se v celoti
prenavlja tudi dotrajana cesta. 

V celoti smo kon;ali rekonstrukcijo
Krvav[ke ceste, najve;ji del projekta
izgradnje komunalne infrastrukture 
v naselju Vodice pa je v polnem teku. 
Gradi se preko dva kilometra 
kanalizacijske mre\e, nov vodovod,
plinovod, telekomunikacijsko omre\je in
druga komunalna infrastruktura, predvsem
pa bo poskrbljeno za ve;jo varnost 

v prometu za na[e najmlaj[e, ki jim bo
zagotovljena varna pot v [olo.

V ob;ini Vodice so bili sprejeti v Vrtec
{kratka Svita vsi otroci. Postavili smo [tiri
nove ekolo[ke otoke in s tem pomembno
prispevali k utrjevanju na[e zaveze \iveti 
v ;istem in urejenem okolju. Zmanj[ali smo
tudi porabo modre energije z vzpostavitvijo
prijaznega re\ima javne razsvetljave, in 
s tem zmanj[ali svetlobno onesna\evanje.

Seveda smo v zadnjem letu tudi na drugih
podro;jih poskrbeli za pomembne 
pridobitve na podro;ju dru\benih
dejavnosti, ki prispevajo k trajnostnemu
razvoju na[e ob;ine.

Dovolite mi [e kratek pogled naprej. 
V tem tednu smo pri;eli z zadnjo fazo 
sprejemanja OPN, ki bo po sprejetju [e 
v leto[njem letu dolgoro;no za;rtal smer
prostorskega in dru\benega razvoja na[e
ob;ine. Po sprejetju tega pomembnega
dokumenta je v naslednjem letu na vrsti
za;etek gradnje ;istilne naprave ter 
povezovalnega kanala od Bukovice preko
vasi Polje vse do Gmajnice. Prav tako je
predviden tudi za;etek izgradnje nove
velike in sodobne trgovine in po[te, ki ju 
v ob;ini tako te\ko pri;akujemo. Do
za;etka izgradnje zdravstvenega doma
bomo [e v leto[njem letu postavili zunanje
dvigalo za neoviran in enostaven dostop
do zdravnika in zobozdravnika. Patrona\na
slu\ba bo stopila na samostojno pot po
podeljeni koncesiji. 

Dvigovanje kakovosti \ivljenja v na[i
ob;ini je najpomembnej[i cilj, h kateremu
stremi velika ve;ina na[ih ob;anov, in zato
ne more biti ogro\en s strani nekaj
posameznikov z dvojnimi obrazi, ki jim 
je edini smisel lastnega obstoja ta, da 
zavirajo na[a skupna prizadevanja za bolj[i

danes in jutri, za vse generacije, za 
najmlaj[e in za najstarej[e - za vse nas, 
ki tukaj \ivimo in ustvarjamo. 

Spo[tovane ob;anke in ob;ani!

Vse cilje, ki jih \elimo dose;i v na[i ob;ini,
lahko dose\emo le s sodelovanjem.  Kljub
temu, da imamo [e nekaj neuresni;enih 
ciljev, pa vam lahko zagotovim, da nas
dobra volja ni in nas tudi ne bo minila.
Vsem, ki podpirajo na[a skupna 
prizadevanja, se ob tej prilo\nosti iskreno
zahvaljujem. {e posebej se \elim zahvaliti
leto[njim nagrajencem, ki so s svojim
delom in prispevkom pri razvoju na[e
lokalne skupnosti nam vsem za zgled in
ponos.

Spo[tovani nagrajenci! 

V imenu vseh tistih ob;inskih svetnikov, ki
so podprli predloge priznanj, ter v imenu
celotne ob;inske uprave vam izrekam
iskrene ;estitke. Hvala vam za va[
prispevek, za va[ zgled nesebi;nosti, za
va[o predanost delu za druge ljudi, za na[o
lokalno skupnost. Verjemite mi, da mi 
bo podelitev vam zaslu\enih priznanj 
v posebno ;ast.

Spo[tovani ob;anke in ob;ani!

Radi imejmo to na[o ob;ino Vodice ;isto 
in zeleno.
Ob ob;inskem prazniku vam iskreno 
;estitam. 
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Uvodnik

Alenka Jereb

Pogled v preteklost 
200 let od izida Kopitarjeve slovnice

S prvim septembrom se poslovimo od brezskrbnih po;itni[kih dni
in ponavadi re;emo, da se je spet za;elo resno delo tako za 
[olarje in dijake kot tudi za njihove star[e. V tem ;asu pa se
za;nejo tudi [tevilne prireditve ob ob;inskem prazniku, 
ki popestrijo prehod iz poletnega v jesenski ;as. Vsako leto
Ob;inski svet podeli priznanja tistim zaslu\nim posameznikom
oziroma skupinam, ki svoj prosti ;as namenijo skupnosti, ki 
delajo v korist vseh, za to, da bo \ivljenje v lokalni skupnosti 
prijetnej[e in kakovostnej[e. Tudi letos je bilo tako, podeljeni sta
bili dve plaketi, dve priznanji \upana in naj\lahtnej[e priznanje, to
je naziv ;astni ob;an. Dobitniki so predstavljeni na notranjih
barvnih straneh na[ega glasila, prav gotovo pa ste prepoznali tudi
pomembnega mo\a na karikaturi. Za svoje delo bi si v sedanjem
;asu prav gotovo prislu\il naj\lahtnej[i naziv, saj je postavil
Slovnico slovenskega jezika na Kranjskem, Koro[kem in 
{tajerskem, ki je iz[la leta 1809 z letnico 1808. Letos torej mineva
200 let od izida tega pomembnega dela, v katerem je zahteval, da
se mora slovenski knji\ni jezik opreti na \ivo ljudsko govorico in
da ga je treba o;istiti vpliva nem[;ine. Pomembni mo\ Jernej
Kopitar, doma iz Repenj, je bil osnovno[olski mladini v preteklosti
poznan predvsem po sporu s Pre[ernom, saj je na Dunaju 
cenzuriral njegove pesmi, v zadnjem ;asu pa se nekoliko bolj
poudarjajo tudi njegovi ostali  pozitivni prispevki. Zanimal se je
tudi za [olstvo, za pripravo u;benikov in se posvetil knji\ni;arstvu,
saj je opravljal delo knji\ni;arja v dunajski dvorski knji\nici. Naj
spomnim, da je Ivan Sivec pred dvema letoma izdal knjigo Kamen
nad gladino, ki nam osvetli njegovo \ivljenje [e z druge, pozitivne
strani.

Nesporno je Kopitar mo\, ki si zaslu\i mesto na prvih straneh
na[ega glasila, ob ob;inskem prazniku pa se mi je zdelo primerno,
da spregovorimo o veli;ini njegovega dela.

Prelistajte ;asopis in si oglejte ter preberite, kako prijetno je bilo
na posameznih prireditvah. Pripravili smo nekaj prispevkov, [e
ve; pa lahko razberete s posameznih fotografij. Navkljub prazniku
je bilo delavno tudi v Ob;inski upravi, ki je pripravila vrsto
prispevkov predvsem s podro;je komunalne ureditve. Za [tudente
bodo zanimivi razpisi [tipendij, najdete pa lahko tudi druge 
zanimivosti, ki vam bodo ponudile vpogled v delo posameznih
dru[tev.

Prazni;ne prireditve se bodo vrstile vse do 10. oktobra, o njih pa
nekaj ve; v naslednji [tevilki. Topel jesenski pozdrav od vseh, ki
pripravljamo Kopitarjev glas.
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Ob;ina Vodice praznuje<
Snovalci bolj[ega \ivljenja, Ve;er

visoke kulture in dobrodelnosti,

Tinkara, rock in flavta, Gantar

pred vsemi [ahisti

Ob;inska uprava poro;a<
Uradne ure, Pet ob;in pristopa 

k celoviti obnovi Krvav[kega

vodovoda, Sprejeti so Splo[ni

pogoji za dobavo in odjem

zemeljskega plina, Pri nas doma

lo;ujemo odpadke, Navodila 

o ravnanju z azbestnimi odpadki

(salonitkami) na Odlagali[;u Barje 

Aktualno<
Republi[ke [tipendije, Javni razpis

[tipendij

Dru\bene dejavnosti<
Koliko nas je v Vrtcu {kratka Svita

Dru[tva<
Letovanje gasilske mladine,

Dvodnevno potepanje po Julijcih,

Kolesarsko poro;ilo

Zdravilne rastline< Brusnice

Vrtnarski nasveti<
Sajenje spomladi cveto;ih ;ebulnic

Pisma bralcev

:rna kronika

Otro[ki koti;ek

Oglasi/zahvale
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Vsebina / Ob;inska uprava poro;a

U r a d n e  u r e

Za;asni zbirni center za
lo;eno zbiranje odpadkov
Vodice
− lokacija> 

pri ;istilni napravi Vodice 
(dostop s Kamni[ke ceste ali 
ceste Vodice−Bukovica)<

− odpiralni ;as>
vsako soboto od 9. do 12. ure 
(razen ;e sobota pade na 
prazni;ni ali dela prost dan)<

− ve; informacij na http>//www.vodice.si 

ENSVET − brezpla;no 
energetsko svetovanje za
ob;ane v Vodicah
− lokacija> 

ob;inska sejna soba nad po[to 
oz. trgovino v Vodicah< 

− naro;anje strank> 
vsak delovni dan med 8. in 
15. uro na telefon (01) 833 26 10 
(sprejemna pisarna Ob;ine Vodice)<

− uradne ure>
po medsebojnem dogovoru 
svetovalca s prijavljenimi strankami 
(obvezna predhodna prijava).

Petrol Plin, d.o.o.
− informacijska pisarna Vodice>

uradne ure v prostorih ob;inske sejne
sobe nad po[to oz. trgovino v Vodicah, in
sicer vsako sredo med 18.30 in 19>30
(vodja informacijske pisarne 
Bo[tjan Zupan;i;, tel. (041) 577 813),
http>//www.petrol.si/index.php?sv_path
=122,246,260,400

− de\urna terenska slu\ba>
tel.> (040) 679 344.

Medob;inski in[pektorat>
uradne ure na sede\u in[pektorata,
Menge[ka cesta 9, Trzin, 
vsak ponedeljek in sredo med 9. in 
11. uro< v prostorih Ob;ine Vodice vsak
ponedeljek med 9. in 11. uro 
po predhodnem dogovoru na telefon 
(01) 564 47 20 (Medob;inski in[pektorat).

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
− poslovanje s strankami>

uradne ure v prostorih Javnega podjetja
(Dom krajanov, Utik 1), in sicer ob
ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro,
ob sredah med 9. in 12. ter 14. in 17. uro<

− de\urna terenska slu\ba>
tel.> (051) 622 282. 

Elektro Ljubljana, d.d.
− DE Ljubljana okolica,

Nadzorni[tvo :rnu;e>
uradne ure v prostorih nadzorni[tva,
Cesta 24. junija 1, :rnu;e, in sicer vsak
ponedeljek med 8. in 11. uro ter vsako
sredo med 8. in 10. ter 14. in 16. uro 
(tel.> (01) 537 14 55, fax> (01) 561 36 73)<

− de\urna terenska slu\ba>
tel.> (031) 319 956<

− obvestila o na;rtovanih 
odklopih elektri;ne energije>
http>//www.elektro−

ljubljana.si/default.cfm?Jezik=Si&Kat=02
05 

Upravna enota Ljubljana
− Krajevni urad Vodice>

uradne ure v prostorih Krajevnega urada
(Dom krajanov Vodice, Kopitarjev trg 1),
in sicer ob sredah med 8. in 12. 
ter 13. in 17. uro
tel.> (01) 83 32 300

− Izpostava {i[ka>
Trg Prekomorskih brigad 1, Ljubljana<

− uradne ure − Glavna pisarna 
(tel.> (01) 306 33 01)> ponedeljek, torek 
in ;etrtek med 8.00 in 15.00, 
sreda med 8.00 in 18.00 ter 
petek med 8.00 in 13.00<

− uradne ure − Oddelek za okolje in 
prostor ter premo\enjskopravne zadeve
(tel.> (01) 306 33 16) in Oddelek za
gospodarstvo, kmetijstvo in 
ob;o upravo (tel.> (01) 306 33 46)>
ponedeljek in torek med 8.00 in 12.00
ter 13.00 do 15.00, sreda med 8.00 in
12.00 ter 13.00 do 18.00 in 
petek med 8.00 in 13.00.

Zavod za gozdove Slovenije
− Obmo;na enota Ljubljana,

Krajevna enota Ljubljana, 
Revir Vodice>

uradne ure v prostorih ob;inske sejne
sobe nad po[to oz. trgovino v Vodicah, 
in sicer vsak ;etrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta, 
tel.> (041) 657 224).

Ob;inska uprava>
− ob  ponedeljkih in petkih med 10. in 12. uro, 
− ob sredah med 10. in 12. uro ter 14. in 17. uro. 

Uradne ure \upana>
v sredo od 15. do 17. ure s predhodno najavo.

Vlo\i[;e>
vsak dan od ponedeljka do petka med 9. in
12. uro, ob sredah pa tudi med 14. in 17. uro.

sporo;anje okvar na
omre\ju javne razsvetljave>
vsak delovni dan med 8. in 15. na telefon
(01) 833 26 15 ali (01) 833 26 10 (Ob;inska
uprava Ob;ine Vodice).

Telekom Slovenije, d.d.>
− prijava napak in tehni;na pomo;>

tel. (080) 10 00<
− obvestila o ve;jih okvarah na sistemu 

in na;rtovanih vzdr\evalnih delih>

* http>//www.telekom.si/podjetje/sre−
disce_za_novinarje/delovanje_storitev<

* Slu\ba za odnose z javnostmi, 
tel. (01) 234 19 68.

Dimnikarska slu\ba>
− Dimnikarstvo, Uro[ Vera;, s.p.

telefon (041) 529 563.
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Ob;ina Vodice praznuje

Snovalci bolj[ega \ivljenja v ob;ini
Vida Pirc

Tudi leto[nji dobitniki ob;inskih priznanj so ljudje, ki 
s svojim delom prispevajo k bolj[emu in kakovostnej[emu
\ivljenju vseh nas

Na osrednji prireditvi v okviru ob;inskega
praznika - ta se je odvijala v dvorani
Kulturnega doma v Vodicah - so bila, kot je
to \e ustaljena praksa, podeljena najvi[ja
priznanja posameznikom in dru[tvom, ki 
s svojim delom dvigajo kakovost \ivljenja 
v lokalni skupnosti.
:e je slu;ajno kdo spregledal velik plakat, 
s katerega je prirediteljica \e nekaj dni
vabila ob;ane na prireditev, so godbeniki 
z ubranimi melodijami naznanjali, da se bo
v dvorani odvijal velik dogodek. Na oder so
najprej stopili pevci in pevke MePZ Biser
ter z Zdravljico dodali dogajanju dodatno
slavnostno noto.
Slavnostni govornik na prireditvi je bil
\upan Brane Podbor[ek. S ponosom se je
ozrl na preteklo obdobje, v katerem je bilo
veliko narejenega, na kar smo vsi lahko
ponosni. V prvi vrsti je izpostavil sanacijo
[ole, po[kodovane v lanskem neurju.
Hkrati z odpravo [kode so gornje nadstropje
nadgradili, s ;imer bo [ola pridobila 
prepotrebne tri nove u;ilnice in knji\nico.
Nadalje so v ob;ini potekala sanacijska
dela vodovodnih cevi, kon;ala so se 
rekonstrukcijska dela Krvav[ke ceste in 
v gradnji  je cesta v Pustnicah, kjer se
hkrati s sanacijo v zemljo polaga vsa
potrebna infrastruktura. Poskrbljeno je
bilo za najmlaj[e, saj so bili v vrtec sprejeti
vsi otroci na[e ob;ine. Delalo se je tudi na
ekolo[kem podro;ju< postavljeni so bili

novi otoki za lo;eno zbiranje odpadkov in
posodobljena javna osvetljava, s ;imer se
aktivno pridru\ujemo kampanji za
zmanj[evanje svetlobnega onesna\enja.
V prihodnje bo ob;ina pristopila k za;etku
gradnje kanalizacijskega kanala od
Bukovice do Gmajnice, po[ta bo dobila
nove prostore in [e letos bo name[;eno
zunanje dvigalo, ki bo omogo;ilo starej[im
in invalidom nemoten dostop do
zdravstvene in zobne ambulante. 
V prihodnjem letu pa naj bi dobili tudi
svojo patrona\no slu\bo, s katero bo 
sklenjena koncesijska pogodba. Dela bo
tudi v bodo;e veliko in kot pravi \upan,
“dobra volja nas [e ni zapustila”.

Seveda pa se vodstvo ob;ine zaveda, da
vse cilje lahko dose\emo le skupaj, 
s skupnimi mo;mi. Posamezniki in dru[tva,
ki pri tem izstopajo, so leto[nji nagrajenci
in so nam vsem lahko za zgled in v ponos.
Leto[nja prejemnika priznanja \upana sta
Franc Stanonik in {efik Husic ´ . Franc
Stanonik je priznanje prejel za dolgoletno
sodelovanje z ob;ino. Pred leti je po 
nekajletni prekinitvi prevzel vodenje
Prosvetnega dru[tva Vodice, s ;imer se je
o\ivilo  kulturno in dru\abno \ivljenje 
v ob;ini. Ob ustanovitvi ob;ine Vodice je
postal najmlaj[i svetnik, v drugem 
mandatu pa bil tudi pod\upan ob;ine. Bil je
v kabinetu ministra za zdravje in kasneje za
pravosodje, nato ga je minister za obrambo
povabil v svoj kabinet, kjer je postal vodja
kabineta. Pred ;asom je postal generalni
sekretar Ministrstva za okolje in prostor.
|upanu ve;krat svetuje na podro;jih, ki jih
pozna. Poskrbel je, da je ob;ina Vodice
dobila sredstva, do katerih je bila
upravi;ena, in se je lahko pri;ela
uresni;evati najve;ja investicija zadnjih
let.
Drugo priznanje \upana je [lo v roke {efiku
Husic ́u, ki je pri rosnih petnajstih letih iz
rodne Bosne pri[el v Ljubljano. Zaposlil se
je v Cestnem podjetju Ljubljana, kjer 
dela [e danes. Tudi njegova pot se je 
stopnjevala od voznika do preglednika in
danes do delovodje. |e dobrih deset let
sodeluje z ob;ino Vodice in je bil vodja
prakti;no vseh gradbi[;, ki so se v tem
obdobju izvajala. Po njegovi zaslugi je
sodelovanje izvajalca tako z ob;ino kot 
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s prebivalci odli;no, ljudje izvajalce radi
pohvalijo in so zadovoljni z opravljenim
delom. {efik Husic ́     je lahko zgled sedanjim
in bodo;im generacijam gradbenikov.
Letos imamo tudi dva dobitnika plakete
Ob;ine Vodice, to sta Tenis klub Kubu in
Smu;arsko dru[tvo Strahovica. Direktor
podjetja Tenis klub Kubu, Brane Sovinc, je
skupaj z \eno Miro podjetje ustanovil pred
18 leti. Ko sta na za;etku zgradila dve
teni[ki igri[;i in leseno brunarico, sta ima
za bodo;nost hrabre na;rte. Sledila sta
\eljam [portnih navdu[encev in danes se
[portni center pona[a s teni[kimi igri[;i,
stezami za balinanje, z igri[;em za odbojko
na mivki, igri[;em za in-line hokej, zgradila
sta nov vadbeni center za aerobiko in
fitnes in [e bi lahko na[tevali. Na rekreacijo
prihajajo tudi mnogi ljudje iz drugih krajev,
s ;imer center skrbi tudi za promocijo
ob;ine. Na igri[;ih vsako leto potekajo 
tekmovanja v okviru ob;inskega praznika,
kar je vzorec odli;nega sodelovanja med
zasebnim in javnim sektorjem.

V imenu Smu;arskega dru[tva Strahovica je
plaketo Ob;ine Vodice prevzel predsednik,
Ivan Hribar. Dru[tvo je najstarej[e dru[tvo
v ob;ini, saj neprekinjeno deluje \e 60 let.
Ustanovljeno je bilo izklju;no zaradi
skokov, kasneje pa so dejavnost raz[irili [e
na druge [portne panoge. Vzgojili so
mnogo vrhunskih [portnikov, udele\ujejo
pa se in organizirajo tudi [tevilna 
tekmovanja, ki dale; presegajo okvire na[e
ob;ine. V zadnjem obdobju so zelo 
ponosni, da so uredili lastni[tvo zemlji[;a,
na katerem imajo [portne objekte.

Vrhunec prireditve je bila podelitev naziva
;astni ob;an. Ta laskavi naziv je za 
ohranjanje kulturne dedi[;ine letos 
pripadel Ludviku Debevcu s Skaru;ne.
Poleg slu\be je vse \ivljenje delal na 
kmetiji. Skrbel in krasil je Skaru[ko cerkev
in kmalu postal njen klju;ar. To funkcijo je
kot skrben gospodar jemal skrajno resno.
Na njegovo pobudo in z njegovo pomo;jo
so se pred leti v cerkvi izvajala obnovitvena
dela. Na vsakoletnih romanjih k sv. Luciji
na Skaru;ni je skrbel, da je bilo vedno vse
urejeno in prazni;no. Z dobro voljo in
pripravljenostjo pomagati soljudem je
dobrih petdeset let tudi aktiven gasilec. Bil
je ob;inski svetnik polnih 12 let, zavzemal
se je za izgradnjo ;istilne naprave, 
sodeloval pri obnovi skaru[ke dvorane in
pri obnovi farne cerkve v Vodicah. Nikoli
pa ni bil politi;no opredeljen. Na kratko bi
za Ludvika Debevca lahko rekli, da je
visoko na;elen, delaven in skrben ;lovek 
z veliko volje za izpeljavo zastavljenih 
ciljev.

Godalni kvartet bratov Fegu[ je v ;ast
novemu ;astnemu ob;anu zaigral nekaj
skladb iz svojega repertoarja klasi;ne 
glasbe. {e najbolj nenavadno, vendar za
u[esa ni; manj v[e;no, je na godalne
instrumente zazvenela izvedba polke
ruskega skladatelja {ostakovi;a.

Nagrajencem smo ob koncu nazdravili 
s penino, veselo pokramljali, marsikdo pa
se je ob zvokih ansambla Vrisk zavrtel na
odru.
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Ve;er visoke kulture
in dobrodelnosti

Jerneja Kimovec

Kot je v svojem nagovoru povedal gostitelj
sprejema, se je ideja o izgradnji dvigala
porodila zato, ker prav tisti, ki so 
medicinske pomo;i najbolj potrebni, do
nje najte\je dostopajo. Omenjeno dvigalo
naj bi tako [e letos re[ilo to te\avo. |upan
je izrazil zadovoljstvo, da lahko po natanko
15 letih od sprejetja Statuta Ob;ine Vodice
v prihodnost zremo z optimizmom, saj
tak[na dejanja pri;ajo, da gredo kakovost
\ivljenja, trajnostni razvoj in pomo;
bli\njemu v ob;ini Vodice z roko v roki. Za
pomo; pri doseganju teh skupnih ciljev se
je zahvalil vsem predstavnikom dru[tev in
dejavnosti ter ;lanom Ob;inskega sveta,
poseben pozdrav pa je namenil leto[njim
;astnim ob;anom.
Po tem kratkem uradnem delu je 
povezovalec programa, Gregor Trebu[ak,
napovedal glavni dogodek ve;era. In ker
visoka kultura in solidarnost \e od nekdaj
sodita skupaj, so nam u[esa tokrat bo\ale
znane operne to;ke v izvedbi velikih imen
slovenske opere.
Franc Javornik, eden izmed stebrov SNG
Opere in baleta v Ljubljani, njegova h;i,
sopranista in glasbena pedagoginja,
Anamarija Javornik Zupanc, Andrej
Debevec, tenorist z ve; kot 50 odigranimi
opernimi vlogami in Igor {vara, dirigent 
z bogatim opernim repertoarjem - to so bili
eminentni gostje, zaslu\ni za posebno

Tudi letos je ob prazniku Ob;ine

Vodice njen \upan, Brane Podbor[ek,

na poseben sprejem povabil vse, 

ki pomembno in vidno prispevajo 

k razvoju in kakovostnej[emu 

\ivljenju v njej. Dogodek, ki je tokrat

potekal ravno na 15. rojstni dan

Ob;ine, sta zaznamovala opera in

dobrodelnost. Med povabljenimi so

bili poleg rednih sodelavcev Ob;ine

Vodice namre; tudi vsi tisti, ki so 

s prostovoljnim prispevkom pripomogli

k izgradnji dvigala v glavni stavbi na

Kopitarjevem trgu. To bo verjetno \e

konec leta 2009 vsem ob;anom

omogo;alo nemoten dostop do

zdravstvene oskrbe.

izku[njo “velike opere na malem vodi[kem
odru”.
Najprej smo poslu[ali solo izvedbe, med
njimi znane O sole mio ter izseka iz
Bizetove Carmen in Mozartove Figarove
svatbe. V drugem delu pa so nastopajo;i
zdru\ili mo;i v me[anih duetih, ter na
koncu [e v triu, ki je oznanil, da je ;as za
slovo (Time to say goodbye). Bas, tenor in
sopran so se v vseh mo\nih kombinacijah
zlili v odli;ne izvedbe in priredbe znanih
opernih del, vse vokalne nastope pa je na
klavirju podprl [e Igor {vara.
Za opero velja, da ima ;lovek ob njej lahko
samo dve ;ustvi> ali jo enkrat za vselej
vzljubi ali pa je od prvega stika z njo ne
mara. Mislim, da smo se v tem primeru na
koncu vsi strinjali z besedami, ki jih je
\upan namenil nastopajo;im> “Hvala, ker
ste se dotaknili na[ih src”. Hkrati pa ta 
izjava prav tako lahko velja tudi za vse
tiste, ki so prispevali k izgradnji novega
dvigala - tudi njihova solidarnost se je (in
se [e bo) dotaknila mnogih src.
Od ideje do izvedbe torej ... pa spet nazaj k
idejam. {e isti ve;er so se namre; za;eli
kresati novi predlogi, saj je \upan \e 
v vabilu na dogodek zapisal, da je
spro[;eno dru\enje ob penini in prigrizku
po koncu formalnega dela prireditve
namenjeno tudi izmenjavanju mnenj o [e
udobnej[em bivanju v na[i skupni ob;ini. 

Sprejem pri \upanu za sodelavce
Ob;ine Vodice
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Tinkara, rock in flavta

Jerneja Kimovec

Ozra;je v dvorani so \e od pribli\no 21. ure
dalje segrevali nam \e dobro znani Ne [e.
Peterica, ki pridno nabira izku[nje na
ve;jih in manj[ih slovenskih odrih, tudi
tokrat ni razo;arala. Poslu[alce so zvabili
na noge tako z v[e;nimi tujimi priredbami
kot tudi s kakovostnimi lastnimi komadi, ki
jih je v njihovem repertoarju opaziti vedno
ve;.

Skupina je bila dobro izbran uvod v glavni
nastop ve;era, saj je s Tinkaro ne povezuje
le rokovski stil, pa; pa tudi prepoznavni
znak ene in druge zasedbe, flavta. Kot smo
se lahko prepri;ali, je navidez krhek 
instrument postal nepogre[ljiva sestavina,
ki rocku ali popu, kot smo ju vajeni, 
doda kapljico sve\ine. Podobnost med 
nastopajo;imi je o;itno opazila tudi
Tinkara, ki je bila nad mladimi glasbeniki
vidno navdu[ena in jih je celo povabila, da
v prihodnosti kdaj skupaj zaigrajo.
Tudi sicer je bila diplomirana profesorica
flavte, ki govori kar [est jezikov, obe uri
nastopa dobro razpolo\ena. :eprav je bilo
prizori[;e napol prazno, je dejala, da
[tevilo poslu[alcev ni pomembno toliko

Sredi septembra vsako leto na 

svoj ra;un pridejo mladi glasbeni

navdu[enci. Letos je s svojim izjemnim

glasom zidove Kulturnega doma 

v Vodicah preizku[ala odli;na

slovenska pop-rock kantavtorica,

Tinkara Kova;. Energi;na Primorka,

ki je na glasbeni sceni prisotna \e 

13 let, je do polno;i uspela dodobra

razgreti sicer precej razred;eno

ob;instvo.

kot vzdu[je, ki ga ustvarijo. In to je bilo res
razigrano - nekateri obiskovalci so prost
parket pod odrom izkoristili za ples, skupaj
s Tinkaro smo se veselili zmage na[ih
ko[arkarjev na Evropskem prvenstvu proti
hrva[ki reprezentanci, predvsem pa smo
vsi skupaj prepevali znane pevkine
uspe[nice. Zvrstile so se prakti;no vse, 
od tistih malo mlaj[ih do \e skoraj 
polnoletnih> Kjer ste vi, In sta [la, Ko bo
pri[el, Brez la\i, Znam \ivet (na tleh), Veter
z juga, Od zvezd pijan itd.

Koncertni ve;er za mlade

Za popestritev smo se za hip dotaknili [e
italijan[;ine s pesmijo Spezzacuori, na
katero je pevka zelo ponosna, ter
angle[;ine z izsekom iz “29 Palms” 
legendarne zasedbe Led Zeppelin, saj ta
Tinkaro spominja na uspe[en skupen
nastop z njihovim pevcem, Robertom
Plantom.
Vzdu[je in glasnost sta se proti koncu
ve;era stopnjevala, zato ni bilo
presene;enje, da so obiskovalci od gostje
po uradnem zaklju;ku zahtevali [e
dodatek. Ta se jim je tudi nasmehnil, in
sicer v obliki znane “Med zemljo in
zrakom”. 
Tinkara je ob koncu povedala [e, da lahko
v kratkem pri;akujemo njeno prvo “best of”
kompilacijo, ki pa bo vsebovala tudi dve
novi pesmi. Eno izmed njiju z naslovom
“Ljubezen je padla z neba” bomo lahko \e
kmalu premierno sli[ali na izbranih 
radijskih postajah.
Poleg ;estitk za ta dose\ek je treba pevki
dati predvsem priznanje za profesionalnost
- potem ko si enkrat v \ivljenju na 
povabilo pape\a \e nastopil na glavnem
vatikanskem trgu pred 185.000 glavo
mno\ico, je zares pohvalno, ;e da[ svoj
maksimum tudi ve; kot 1000-krat
manj[emu ob;instvu.
Vpra[anje na na[i strani pa ostaja> zakaj
kakovostna slovenska glasba (med 
mladimi) v na[i ob;ini ni bolj cenjena?
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Gantar pred vsemi ostalimi [ahisti
Drago Koglar

V nedeljo, 13. septembra, je v Klubu Kubu 
v Vodicah potekal \e tradicionalni turnir 
v pospe[enem [ahu (;as za razmi[ljanje je
bil deset minut za vsakega igralca).
Sodelovalo je osem [ahistov, kar je precej
manj kot prej[nja leta. Pogre[ali smo kar
nekaj tistih, ki so prej[nja leta krojili sam
vrh. Vzdu[je na turnirju je bilo odli;no.
{ahisti so pokazali ogromno znanja.
Zmagovalec turnirja je bil mojstrski 
kandidat Jan Gantar pred Marjanom
Stropnikom in Marjanom Jerajem. Za sam
vrh tabele sta se ves ;as borila tudi Stanko
Banko in Igor Bider. Prvi trije igralci so
dobili pokale, vsi udele\enci pa so prejeli
tudi majice. Zmagovalec turnirja, Jan
Gantar, je ;lan {ahovskega kluba
Komenda. Letos je sodeloval \e na 
kvalifikacijah za ;lansko dr\avno prvenstvo,

v za;etku avgusta pa je na mo;nem 
mednarodnem turnirju na Ptuju zasedel
odli;no [esto mesto. Jan, samo tako naprej
in naslov [ahovskega mojstra bo v tvojih
rokah. 

Zahvaljujemo se pokrovitelju turnirja,
Klubu Kubu, gospodu Borovniku za vodenje
turnirja in vsem udele\encem. Upam, da se
v [e ve;jem [tevilu vidimo tudi naslednje
leto.

Foto utrinki



11

Ob;ina Vodice praznuje



12

Ob;ina Vodice praznuje

VABILO VSEM STAREJ{IM OB:ANKAM 

IN OB:ANOM

OB:INE VODICE

Spo[tovani!

Ob;ina Vodice vas ob 

MEDNARODNEM DNEVU STAREJ{IH
vljudno vabi na NEDELJSKO KOSILO, 

ki ga bomo za vas pripravili 

v nedeljo, 4. oktobra 2009, ob 13. uri
na Kopitarjevem trgu.

Ob kosilu bo potekal tudi zanimiv program, v katerem bodo 

sodelovali<

Folklorna skupina Horgo[ iz ob;ine Kanji\a (Vojvodina, Srbija),
otroci iz Vrtca {kratek Svit,
u;enci iz Osnovne [ole Vodice,
Dru[tvo narodnih no[ in ko;ija\ev ob;ine Vodice,
Godba Vodice,
MePZ Biser,
Skupini Ropotav;ki in Korenine iz DU Vodice,
Dru[tvo kme;kih \ena Vodice,
Ansambel Vrisk.

Osrednji govornik na prireditvi bo minister za okolje in 

prostor, Karl Erjavec.

S prireditvijo se vam \elimo skromno zahvaliti za va[ prispevek 
k razvoju na[e dr\ave in ob;ine Vodice.

Lepo vas pozdravljam in se veselim sre;anja z vami!

|upan
Brane Podbor[ek
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Miran Sirc

“Brez vode ni \ivljenja” je oguljena fraza -
pa vendar [e kako dr\i. Samoumevno se
nam zdi, da iz pipe te;e pitna in 
neopore;na voda< pa temu ni tako \e 
marsikje v Evropi, celo na na[ih 
prekmurskih ravnicah. Ohranjenim virom
pitne vode zato velja posve;ati posebno
skrb. 

Glavnina vode v na[o ob;ino prite;e izpod
Krvavca. Krvav[ki vodovod se je gradil 
v 60. letih prej[njega stoletja. Ve;ina
objektov (zajetje, razte\ilniki, vodohrami),
kot tudi sami primarni cevovodi so \e
docela dotrajani. Naj[ibkej[a to;ka sistema
je sam vir, saj zaradi neurejenosti
drena\no zajetje zakali ob vsakem ve;jem
neurju. 

Ob;ine solastnice - poleg na[e so to [e
Cerklje, {en;ur, Kranj, Komenda in Menge[
- so se o potrebni sanaciji sistema
(neuspe[no) dogovarjale skoraj 10 let.
Odlo;ilen preboj je bil dose\en v lanskem
in zlasti leto[njem letu s podpisom
medob;inske pogodbe o sodelovanju pri
izvedbi projekta Pove;anje zmogljivosti
medob;inskega vodovodnega sistema
Krvavec. Obstajajo realne mo\nosti 
o pomembnem dele\u (med 60 in 80 %)
sofinanciranja investicije iz evropskega
kohezijskega sklada. S sistema se sicer
umika Ob;ina Menge[, ki ni \elela 
pristopiti k medob;inski pogodbi.

Na[a ob;ina se z vodo v prete\ni meri 
oskrbuje preko krvav[kega vodovodnega
sistema. V sistem je redno vklju;ena
ob;inska lastna vrtina v Kuharjevem
bor[tu, ob;asno (v primerih ve;jega izpada

krvav[kega vira) pa k nam priteka voda iz
zajetja Iverje (Kamni[ka Bistrica). Izpadov
dotoka vode v na[o ob;ino tako skorajda
ni< ob;asne motnje v vodooskrbi ob;anov
so predvsem posledica okvar ali odprave
okvar na na[em ob;inskem omre\ju.    
Sanacija celotnega krvav[kega vodovoda
bo k zanesljivosti vodooskrbe zagotovo
dodatno pripomogla. Projekt predvideva
temeljito sanacijo drena\nih in vrtinskih
virov na samem zajetju v Lukenjskem 
grabnu pod Krvavcem, gradnjo ;istilno-
filtrirne naprave, sanacijo razte\ilnikov in
vmesnih vodohramov (Grad, Po\enik) ter
zamenjavo azbestnih cevi (za na[o ob;ino
je pomembna veja Lukenjski graben, Grad,
Po\enik, Zalog). Na[a ob;ina se trenutno
oskrbuje preko prej opisane veje ter 
v nadaljevanju preko vodohrama nad
komendsko Mlako in cevovoda 
Mlaka-Komenda-Potok-Lokarje. Sanacijski
projekt ta del veje opu[;a in predvideva
dotok vode v Lokarje pri Vodicah preko
novega vodovoda direktno iz Zaloga ;ez
Nasov;e.

Ob;ina Vodice ima na izviru “zakupljenih”
minimalno 14 l vode na sekundo. Sanacija
drena\nega zajetja, izgradnja ;istilno-
filtrirne naprave in novi cevovodi iz 
nodularne litine bodo garancija, da bo
potrebna koli;ina dotekala k nam tudi 
v vremensko manj ugodnih razmerah.

Participacija pri stro[kih na projektu je
identi;na razrezu vodnih koli;in. Bruto
vrednost celotnega projekta je ocenjena
na 10,7 mio evrov, od tega na na[o ob;ino
odpade nekaj manj kot 2 mio evrov. Kot \e
re;eno, si kakih 60 do 80 % od tega 
obetamo iz Kohezijskega sklada (v okviru
projekta GORKI - Gorenjska komunalna
infrastruktura -, ki je \e pridobil na;elno
soglasje Ministrstva za okolje in prostor ter
Slu\be Vlade RS za lokalno samoupravo in
regionalno politiko), preostalo pa bo treba
zagotoviti iz lastnih prora;unskih virov.
Pomembno je dodati, da podpis
medob;inske pogodbe o sodelovanju 
ni prvi korak na poti do realizacije 
projekta. Izdelani so idejni projekti in del
investicijske dokumentacije, v izdelavi 
so projekti za pridobitev gradbenega
dovoljenja, investicijski program ter vloga
za pridobitev kohezijskih sredstev< gradnja
je predvidena v letih med 2010 in 2012.
Izvedba projekta, pomembnega tako 
za na[o kot vrsto naslednjih generacij, 
tako (p)ostaja ;edalje bolj realna. 

Pet ob;in pristopa k celoviti obnovi
krvav[kega vodovoda

|upani ob;in Cerklje, {en;ur,
Kranj, Komenda in Vodice
15. 7. 2009 podpisali pogodbo
o sodelovanju pri izvedbi
projekta - Ob;ine ra;unajo
na izdatnej[e sofinanciranje
iz evropskega Kohezijskega
sklada
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Sprejeti so Splo[ni pogoji za dobavo in
odjem zemeljskega plina

Miran Sirc (Ob;ina Vodice)

V Uradnem listu RS, [t. 57/2009, z dne 
24. 7. 2009 so objavljeni Splo[ni pogoji za
dobavo in odjem zemeljskega plina iz 
distribucijskega omre\ja za geografsko
obmo;je Ob;ine Se\ana, Ob;ine
Radovljica, Ob;ine Odranci, Ob;ine
Turni[;e, Ob;ine Tr\i;, Ob;ine Rogatec,
Ob;ine Beltinci, Ob;ine Vodice, Ob;ine
Komenda, Ob;ine Slovenska Bistrica,
Ob;ine Slovenske Konjice in Ob;ine
Cerklje na Gorenjskem.
S splo[nimi pogoji se urejajo razmerja 
koncesionarja - Petrol Plina, d.o.o.,
dobaviteljev zemeljskega plina, uporabnikov
distribucijskega omre\ja zemeljskega plina
in odjemalcev zemeljskega plina. Ta akt
omogo;a u;inkovito, varno in zanesljivo

izvajanje distribucije zemeljskega plina.
Med drugim dolo;a>
- ukrepe varstva potro[nikov, ki se

nana[ajo na vsebino pogodbe med 
izvajalcem in odjemalcem<

- zagotavljanje ustreznega vnaprej[njega
opozorila o spremembah pogodbe ter
podatkov o tarifi in cenah<

- pravico odjemalca do zamenjave
dobavitelja brez pla;ila stro[kov<

- postopke odlo;anja o prito\bah odjemalcev<
- razloge za ustavitev distribucije

zemeljskega plina<
- postopek in pogoje dostopa do 

distribucijskega omre\ja< 
- postopek in pogoje priklju;itve na 

distribucijsko omre\je.

Akt, ki je stopil v veljavo 9. 8. 2009, 
si lahko ogledate na spletnih straneh
Uradnega lista RS www.uradni-list.si 
ali Javne agencije RS za energijo
www.agen-rs.si, kjer so vam na razpolago
tudi druge koristne informacije s podro;ja
oskrbe z zemeljskim plinom in elektri;no
energijo.

Ob;ina Vodice skupaj z na[im koncesionarjem
SNAGA, Javno podjetje, d.o.o. vztrajno [iri
mre\o zbiralnic (EKO otokov)< trenutno so
na 22 lokacijah>

- Bukovica - ob glavni cesti pri hi[ni [t. 36, 

- Utik - pri domu krajanov in ob cesti Utik
- Polje (v bli\ini hi[ne [t. 9),

- Polje - pri gasilskem domu, 

- Repnje / Dobru[a - nasproti samostana 
in v kri\i[;u Repnje - Dobru[a,

- Selo - pri avtobusnem obra;ali[;u in
nasproti kamnose[tva Granim (Selo -
Center), 

- {inkov Turn - pri avtobusni postaji, 

- Skaru;na - pri domu krajanov (trgovini),

- Vojsko - pri avtobusni postaji,

- Vodice - pri osnovni [oli, pri ob;ini 
(ob parkiri[;u), v Pustnicah, ob Vodi[ki
cesti (pri hi[ni [t. 24), Ob grabnu (novo
naselje med Vodi[ko in Kamni[ko cesto),
v t.i. naselju TIPO (Kamni[ka cesta), na
zbirnem centru za odpadke in ob Poti na
:rno, 

- Zapoge - pri avtobusnem obra;ali[;u, 

- Dornice - na vstopu v vas,

- Vesca - pri avtobusni postaji.

Pri nas doma lo;ujemo odpadke!
Snaga, Javno podjetje, d. o. o. in Miran Sirc

Odpadki niso ve; tisto, kar so bili

neko; - nekaj odve;nega, kar sodi

zgolj na vedno bolj polna smeti[;a.

Odpadki danes predstavljajo 

potencialne surovine, katerih pot se

s sicer urejenih, okolju prijaznih

odlagali[; vedno bolj preusmerja 

v postopke za predelavo odpadkov 

v spet koristne surovine, kompost 

ali gorivo. 

“Pri nas doma lo;ujemo!” je slogan

Snage, ki vabi, naj z lo;evanjem

za;nemo \e v vsakem gospodinjstvu ali

poslovnem prostoru, in z odgovornim

odlaganjem odpadkov v njim

namenjene posode ohranjamo 

naravne surovine, var;ujemo z

energijo ter omogo;amo predelavo

odpadkov v nove izdelke. 

Z odlaganjem reciklirnih odpadkov v zbiralnice na EKO otokih ohranjamo naravne
surovine, var;ujemo z energijo ter posredno in neposredno vplivamo na ceno za odvoz
smeti - Od septembra imajo EKO otok tudi v Dornicah, Repnjah/Dobru[i, Poti na :rno,
Vesci in dodatnega na Selu (Center).
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S skrbnim lo;evanjem odpadkov boste
poskrbeli tudi za svojo denarnico. Ve;
odpadkov boste lo;evali, manj jih bo 
preostalo za odvoz na deponijo. Tako boste
lahko zahtevali manj[o posodo za ostanek
odpadkov (80 ali 120 l), ki jo Snaga 
brezpla;no zamenja in si s tem zni\ali
pla;ilo za odvoz odpadkov. 

Steklo, papir in embala\o torej odlagamo 
v zbiralnice (EKO otoke) - te sestavljajo
tri posode, v katere razporedimo
posamezne vrste odpadkov. Lo;eno zbrane
frakcije nato prevzame Slopak, dru\ba za
ravnanje z odpadno embala\o, ki poskrbi
za ustrezno recikliranje v nove produkte.

S tako organiziranim sistemom sicer
bistveno presegamo dr\avne in ob;inske
normative (ena zbiralnica na 300 - strnjena
naselja oz. 500 prebivalcev - razpr[ena
poselitev), vendar Snaga zagotavlja 
praznjenje povsod, kar je plod dobrega
sodelovanja med njimi in ob;insko upravo.
Urnik praznjenja EKO otokov v na[i ob;ini
je slede;>

Vrsta odpadka Odvoz Opomba

Plasti;na in kovinska embala\a (rumena posoda) torek, petek 2 x tedensko

Papir in kartonska embala\a (modra posoda) ponedeljek, ;etrtek 2 x tedensko

Steklena embala\a (zelena posoda) sreda 1 x na tri tedne

PAPIR IN KARTON

V posodo z modrim pokrovom stla;im>
;asopise, revije, zvezke in knjige, prospekte,
kataloge, pisemske ovojnice, pisarni[ki in
ovojni papir, papirnate vre;ke ter kartonsko
embala\o.

Pozor< kartonske [katle zlo\i ali stla;i
skupaj. In ne pozabi odstraniti lepilnih
trakov!

STEKLO

V posodo z  zelenim pokrovom spustim>
steklenice in stekleni;ke, kozarce in
kozar;ke \ivil, pija;, kozmetike in zdravil.

Pozor< stekleno embala\o vedno
izprazni in ji odstrani zama[ek ali
pokrov;ek!

EMBALA|A

V posodo z  rumenim pokrovom odlagam>
plastenke in plo;evinke pija; in \ivil, 
kartonsko votlo embala\o teko;in, 
plastenke ;istilnih in pralnih sredstev,
plasti;no embala\o [amponov, zobnih past

in teko;ih mil, CD-jev in DVD-jev, plasti;no
folijo, v katero so zaviti izdelki ter ;im ve;
plasti;nih vre;k.

Pozor< embala\o vedno izprazni in 
ji odstrani zama[ek ali pokrov;ek!

Lo;evanje odpadkov je najla\je in najbolj
u;inkovito \e na samem izvoru njihovega
nastanka, t.j. v posameznem gospodinjstvu
ali poslovnem objektu. “Hi[ni EKO otok”
imamo tako \e kar nekaj ;asa tudi 
v prostorih na[e ob;inske uprave. Seveda
isto funkcijo enako dobro opravlja vsaka
navadna [katla.
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OB:INSKI PROSTORSKI NA:RT OB:INE VODICE
(OPN VODICE)

Obve[;amo vas, da sta bili dne 23.09.2009 v ;asopisu Dnevnik in na spletni strani www.vodice.si
objavljeni naslednji javni naznanili>

JAVNO NAZNANILO o javni razgrnitvi dopolnjenega osnutka Odloka o ob;inskem prostorskem na;rtu ob;ine Vodice (OPN Vodice)

ter

JAVNO NAZNANILO o javni razgrnitvi predloga razvrstitve kmetijskih zemlji[; v ob;ini Vodice

Oba dokumenta bosta razgrnjena na sede\u Ob;ine Vodice (soba [t. 8), Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice, 
od 30.09.2009 do vklju;no 29.10.2009

v delovnem ;asu ob;inske uprave.

Gradivo OPN Vodice bo v istem obdobju razgrnjeno tudi v digitalni obliki na ob;inski spletni strani na http>//www.vodice.si.

\upan
Ob;ine Vodice

Brane Podbor[ek, l.r.

Navodila o ravnanju z azbestnimi
odpadki (salonitkami) na 

Odlagali[;u Barje
Miran Sirc in Snaga, Javno podjetje, d. o. o.

Na Odlagali[;e nenevarnih odpadkov Barje
lahko sprejemamo trdno vezane azbestne
odpadke, kot so izdelki iz azbestcementa
(valovitke, ravne plo[;e, fasadne in stre[ne
plo[;e, posode za rastline, korita za ro\e,
cevi), zavorne obloge, konstrukcijski 
elementi, talne obloge, izolacijski 
materiali, gradbeni kemi;ni izdelki 
z azbestom ...
Trdno vezani azbestni odpadki morajo biti
pred odlaganjem pakirani v zaprtih vre;ah
ali oviti s folijo, tako da se prepre;i
spro[;anje azbestnih vlaken v okolje 
med prevozom ter pri nakladanju in 
razkladanju. Za pakiranje ali ovijanje trdno

vezanih azbestnih odpadkov je treba
uporabljati vre;e iz tkanin iz umetne snovi,
ali polietilensko folijo, debeline najmanj
0,4 mm, ali raztegljivo folijo v toliko slojih,
da je zagotovljena debelina najmanj 
0,6 mm. :e so odpadki nalo\eni na paleti,
morajo biti poviti tako, da ostane paleta
nepovita, odpadki nad paleto pa poviti.
Odpadki morajo biti oviti z vseh strani (tudi
spodnje in zgornje!) oziroma morajo biti
zlo\eni na primerno folijo in zatem
ustrezno oviti (okrog odpadkov je treba
zagotoviti ;im bolj neprodu[en ovoj).
Nakladanje in razkladanje azbestnih
odpadkov na nakladalno povr[ino vozila za

prevoz tovora ali z nje mora biti izvedeno
skrbno, tako da se azbestni odpadki ne
me;ejo ali stresajo. Razlaganje na 
odlagali[;u Barje mora zagotoviti stranka
sama, izjemoma ob predhodnem dogovoru
v dopoldanskih urah med delavniki 
proti pla;ilu zagotavljamo razkladanje 
z vili;arjem (dogovor na telefon (01) 200 35 25). 
Na odlagalnem polju je odpadke treba
odlo\iti na prostoru, ki je ozna;en 
z opozorilno tablo “AZBESTNI ODPADKI”. 
Zabojniki in vre;e, v katerih se hranijo
azbestni odpadki, morajo biti na dobro 
vidnih mestih ozna;eni z napisom
“Azbestni odpadek”.

Skladno z dr\avno regulativo lahko na[i ob;ani azbestnocementne odpadke

(v najve; primerih so to t.i. salonitke) trajno oddajo na Odlagali[;e

nenevarnih odpadkov Barje. (O mo\nostih in postopku pridobitve subvencije

Ob;ine Vodice v primeru ustreznega ravnanja z odpadnimi salonitkami smo

pisali v eni od prej[njih [tevilk Kopitarjevega glasu.)

Ker gre za nevarne odpadke, je z njimi treba primerno ravnati in jih pred

trajnim deponiranjem ustrezno pripraviti oz. za[;ititi. Z \eljo, da bi v zvezi 

s tem pri oddaji azbestnih odpadkov na Barju imeli ;im manj te\av, so 

v Snagi, Javnem podjetju, d. o. o., pripravili ustrezna navodila.

Navodila o ravnanju 

z azbestnimi odpadki na

Odlagali[;u nenevarnih

odpadkov Barje
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JAVNI RAZPIS {TIPENDIJ ENOTNIH
REGIJSKIH {TIPENDIJSKIH SHEM 
(REGIJSKE {TIPENDIJSKE SHEME
LJUBLJANSKE URBANE REGIJE) 
ZA {OLSKO/{TUDIJSKO LETO

2009/2010

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane
regije je objavila javni razpis [tipendij za dijake in
[tudente za pridobitev kadrovske [tipendije
v okviru Regijske [tipendijske sheme Ljubljanske
urbane regije.

Rok za oddajo vlog je 10. oktober 2009.

Vsebino razpisa in prijavni obrazec ter vse ostale
informacije najdete na spletni strani www.rralur.si.

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane
regije ponuja sve\o [tipendijsko shemo in jasne
izobra\evalne prilo\nosti

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane
regije (RRA LUR) je septembra objavila Javni
razpis enotnih regijskih [tipendijskih shem
(Regijske [tipendijske sheme Ljubljanske urbane
regije) za [olsko/[tudijsko leto 2009/2010.  
RRA LUR je spomladi povabila delodajalce v regiji,
da se vklju;ijo v program posrednih kadrovskih
[tipendij za novo [olsko leto 2009/2010, deloma
sofinanciran iz Evropskega socialnega sklada.
Rezultati poziva so spodbudni, saj je 20 delodajalcev
Ljubljanske urbane regije, med njimi so tako mala
kot velika podjetja, prijavilo ve; kot 60 potreb 
po ustreznih poklicnih usmeritvah oziroma 
srednje[olskih in [tudijskih izobra\evalnih 
programih. Rezultati javnega poziva so pokazali,
da podjetja v regiji i[;ejo raznovrstne kadre> od
natakarja do in\enirja strojni[tva, od oblikovalca
kovin do fizioterapevta − seveda za oba spola. 
Na podlagi evidentiranih potreb je agencija 
na svojih spletnih straneh prve dni septembra
objavila razpis kadrovskih [tipendij, ki jih bo 
sofinancirala v okviru izvajanja enotnih regijskih
[tipendijskih shem za [olsko leto 2009/2010. 
V letu 2008/2009 je povpre;na [tipendija za
dijake zna[ala 154 evrov, za [tudente pa 243 evrov.
{tipendisti Regijske [tipendijske sheme
Ljubljanske urbane regije imajo po zaklju;ku 
izobra\evanja zagotovljeno zaposlitev pri 
podjetju, ki njihovo [tipendijo sofinancira med
;asom izobra\evanja.
Sofinanciranje [tipendijske sheme je ena 
izmed pomembnih aktivnosti, s katerimi
Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane 
regije spodbuja podjetni[tvo in kadrovsko 
prilagodljivost ter na;rtno laj[a finan;na bremena
izobra\evanja dijakom in [tudentom. 
Podrobnej[e informacije o [tipendijski shemi in
rezultatih poziva so dostopne na spletni strani
Regionalne razvojne agencije Ljubljanske urbane
regije www.rralur.si . 
Kontakt> 
Ma[a Resinovi;
masa.resinovic@ljubljana.si
01 306 19 14, 01 306 19 02
Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane
regije 
Tehnolo[ki park 19
1000 Ljubljana

Osrednja to;ka dnevnega reda je bila potrditev priznanj ob
ob;inskem prazniku. 

Z ve;ino glasov je bilo potrjeno, da ob;insko priznanje plaketo
Ob;ine Vodice prejmeta Tenis klub Kubu in Smu;arsko dru[tvo
Strahovica, priznanje ;astni ob;an Ob;ine Vodice pa se podeli
Ludviku Debevcu. Podrobne obrazlo\itve si preberite na 
notranjih barvnih straneh glasila (opomba pisca).

5. izredna seja
31. 8. 2009

Alenka Jereb
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Dru\bene dejavnosti / Dru[tva

Koliko nas
je v Vrtcu

{kratka
Svita

Hedvika Rosulnik

V [olskem letu 2009/2010 je v Vrtec {kratek
Svit Vodice vklju;enih 240 otrok, 154 jih
obiskuje centralni vrtec v Vodicah, 51 otrok
je vklju;enih v enoto vrtca Skaru;na in 35 v
enoto vrtca Utik. V vrtec so vklju;eni [tirje
otroci, rojeni leta 2003, 53 otrok je rojenih
leta 2004, 56 leta 2005, 48 leta 2006, 40 leta
2007 in 39 leta 2008. {tevilo vklju;enih
pove, da je ve;ina pred[olskih otrok v na[i
ob;ini vklju;ena v vrtec. 
Da bo bivanje v vrtcu v novem [olskem letu
[e prijetnej[e, je ustanovitelj, Ob;ina
Vodice, najmlaj[im ob za;etku [olskega
leta podarila igra;e in didakti;na sredstva.
|upan Brane Podbor[ek je vzgojiteljicam
predal vzgojna sredstva, ob tem pa tudi
zabojnike za lo;eno zbiranje odpadkov.   

Pri gasilcih tudi z mladimi za;nemo leto
zelo delovno. Prva naloga, ki nas ;aka, je
zbor mladih. Na njem poro;amo, katere
naloge smo opravili v letu poprej, 
naredimo delovni na;rt za teko;e leto ter
podelimo priznanja najbolj pridnim, na
koncu pa se vsi skupaj [e malo poveselimo.
Kmalu za tem nas ;aka regijsko tekmovanje
v smu;anju na Sori[ki planini. Zgodaj
spomladi se udele\imo krosa Zapoge-
Repnje, na katerem se prvi dve ekipi 
uvrstita naprej na regijsko orientacijsko
tekmovanje, kjer zastopata Gasilsko zvezo
Vodice. Tudi ;istilna akcija, ki jo organizira
Ob;ina Vodice, ne uide na[emu letnemu
na;rtu in se je zato pridno udele\ujemo. 
V za;etku meseca maja \e tradicionalno 
v ;ast sv. Florijanu poromamo na {marno
goro, kmalu za tem pa za;nemo s pripravami
na “prava” gasilska tekmovanja, ki se 
odvijajo proti koncu [olskega leta. 
Otroke moramo za njihov trud in 
prizadevnost, ki ju vlagajo skozi celo leto,
tudi primerno nagraditi. Pod okriljem
Gasilske zveze Vodice tako letno 
organiziramo letovanje za otroke, ki se ga
vsako leto udele\ita po dve dru[tvi. V treh
letih se tako zvrsti vseh [est prostovoljnih
gasilskih dru[tev, ki so v na[i zvezi. Letos

smo na letovanje, ki je potekalo od 21. do
27. 8. v Pacugu, peljali 20 otrok iz PGD
Repnje - Dobru[a in PGD Vodice.
V soboto, 21. avgusta, smo se mladi polni
energije in pri;akovanj odpravili na 
letovanje v Pacug. Vo\nja do cilja je bila
kar malo dolga, a je bilo ;akanje zato [e
toliko bolj popla;ano. Na morju nas je
pri;akalo lepo, toplo vreme, z njim pa tudi
upraviteljica letovi[;a, Borka. Pri;akala
nas je odprtih rok, a nam [e isto minuto
dala vedeti, da z njo ni [ale in da 
v letovi[;u vladata strog red in disciplina.
Najprej smo se odpravili v svojo hi[ico,
nato pa odhiteli na kosilo, saj je v na[ih
\elod;kih \e po[teno krulilo. Po kosilu pa
skok v vodo - ta je prav vsem prijala,
;eprav nas ni najbolj osve\ila.  
Ker smo mentorji vedeli, da je prvi dan na
letovanju najbolj naporen, smo se z otroki
[e tisti ve;er odpravili na sprehod do
Pirana. Obrestovalo se nam je - no; je bila
mirna. Prebudili smo se v vetrovno
nedeljsko jutro, kar nas ni najbolj
navdu[ilo, a se nismo dali. Ker je bila voda
mrzla, smo se mentorji odlo;ili, da
otrokom pripravimo gasilske vodne igre.
Do popoldneva se je ozra;je \e toliko 
segrelo, da smo lahko u\ivali v vodnih
radostih, proti ve;eru pa smo organizirali
tekmovanje v odbojki. 
Ponedeljkovo jutro je bilo kar malo
naporno. Vstali smo zgodaj, saj smo bili ob
10.00  zmenjeni v Kopru za ogled njihove
gasilske brigade. A ker smo mentorji hoteli,
da jutro izkoristimo, kot se spodobi, smo se
pred tem odpravili [e na kopanje 
v Ankaran, kjer smo se prav prijetno
osve\ili. V gasilski brigadi Koper so nas
najprej popeljali v nadzorni center, kjer

Letovanje
gasilske
mladine

Mentorji PGD Repnje 
Dobru[a in Vodice
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Dru[tva

Bohinj obkro\a venec gora, ki na levi strani
tvori spodnje, na desni pa zgornje bohinjske
gore. Z gozdom porasla pobo;ja po;asi 
prehajajo v sredogorje in naprej v visokogorski
svet skalnih vrhov in grebenov. Gamsi smo
s tokratno turo prehodili precej[en del
spodnje bohinjske verige - obmo;je od
Vogla do Komne.  
Z gondolo smo se iz meglene doline 
elegantno povzpeli do Ski hotela Vogel, na
vi[ino nekaj ve; kot 1500 metrov, kjer nas
je pri;akalo toplo poletno sonce. Na nebu
ni bilo niti enega obla;ka! Ve; ur dolgo pot
smo za;eli v zmernem tempu, da nam na
koncu ne bi zmanjkalo mo;i. Med mnogimi
potmi, ki prepredajo pobo;ja, smo izbrali
zgornjo pre;no pot, ki spada med najlep[e
bohinjske sprehode. V ;asu, ko je tam gor
potekala meja, so jo zgradili obmejni
stra\arji. 
Hodili smo po neskon;nih travnikih
pisanega gorskega cvetja, ki je letos zaradi
obilnih padavin [e bolj bujno. Na vsakem
sedlu so se odpirali novi razgledi, enkrat na
primorsko, drugi; na bohinjsko stran.
Vodnik Franci nam je podal razlage o krajih
in vrhovih, ki so nas obkro\ali. Spotoma
smo osvojili [e vrh Vogla, ki se pona[a 
z nekaj manj kot dva tiso; metri. 
V nadaljevanju se je pot spustila vse do
Konjskega sedla, in [e ni\je v kotanjo pod
mogo;nim Vrhom nad {krbino. Sonce je
neusmiljeno \galo, pot pa je vijugala med
ru[evjem in koreninami, zdaj v levo, zdaj 
v desno. Po teh odmaknjenih krajih ne
hodijo trume planincev. Semkaj zaidejo le
posamezniki, ki i[;ejo mir in u\ivajo 
v samoti.

Dvodnevno potepanje 
po Julijcih

Vida Pirc

Sode; po pokrajini smo na desni \e zaslutili
planoto Komne, a smo se obrnili nekoliko 
v levo in [li na planino Govna; pogledat
presunljive ostanke voja[kih objektov iz
prve svetovne vojne. 
Ko smo kon;no prispeli na Planino na
Kraju, kjer smo zve;er prespali, si je 
marsikdo po[teno oddahnil. Janezov ri;et
nam je teknil kot [e nikoli, je pa res, da ga
je po mo[ko odli;no skuhal.
Popoldne so nekateri po;ivali, drugi pa
pod Janezovim mentorstvom v okolici
nabirali zeli[;a. Ko je vro;ina nekoliko
popustila, so mo[ki zavihali rokave in
pomagali urediti okolico ko;e. Pokosili so
travo, jo pograbili in zvozili na kompost.
Preden je planina utonila v temi, je pred
hi[o zagorel ogenj, ki je tiste najmanj 
utrujene zvabil ven. Zvezdnato nebo je
poskrbelo [e za romantiko, tako da je bilo
za vsakogar nekaj.
Tudi naslednji dan je bilo vreme prekrasno,
zato smo se enotno odlo;ili, da gremo na
Lan\evico in osvojimo vsaj en dvatiso;ak.
Do Bogatinskega sedla pot poteka po
voja[ki mulatjeri, po kateri so v ;asu prve
svetovne vojne preva\ali oro\je in ostali
oskrbovalni tovor. S sedla je do vrha slaba
ura hoje. Na vrhu je sicer pihalo, a je bil
razgled bo\anski, v daljavi se je videlo
morje. Sestopili smo po drugi poti, preko
Lepe Komne, vredne tega imena.
S Komne smo se v dolino spustili po
obi;ajni, vijugasti poti, ki jo je tudi \e na;el
zob ;asa. Spodaj  nas je presenetil podjetni
Bohinjec, ki je prodajal bohinjski sir.
Kon;no ena dobra ideja za promocijo
bohinjskega turizma!
Polni vtisov in o;arani od lepot opravljene
ture smo pri kosilu veselo kramljali in \e
delali na;rte za naslednji izlet. Tokrat je
izlet izjemno dobro uspel, svoje pa je prav
gotovo prispevalo lepo vreme.

sprejemajo klice ter nadzorujejo dogajanje
v brigadi in zunaj nje. Razkazali so nam
garderobo, fitnes in sobo za sprostitev.
Najdlje smo se pomudili pri ogledu specialnih
vozil v gara\i ter njihovi opremi. Po
kon;anem ogledu brigade smo br\ odhiteli
nazaj v letovi[;e, kjer nas je \e ;akalo 
kosilo. Popoldne in zve;er smo otrokom
prepustili, da se zabavajo po svoje. 
V dopoldanskem ;asu torka in srede smo
se odpravili na ogled in preizkus sosednjih
pla\ v Fiesi in Strunjanu ter bili ve; kot
navdu[eni. V sredo po kosilu smo mentorji
otrokom [e enkrat priredili gasilske vodne
igre - tokrat [e bolj zanimive in [e bolj
mokre. Zmagovalno ekipo je ;akala 
spodbudna nagrada> svoje mentorje so
lahko “okopali” z vodnimi balon;ki. Na
obrazih mladih gasilcev se je pokazalo tako
navdu[enje, ki ga ne mi in ne oni [e dolgo
ne bomo pozabili. Sledil je [e zadnji skupni
ve;er na letovanju. Ker se je naslednjega
dne poslavljalo ve; skupin, ki so letovale
skupaj z nami, so v letovi[;u pripravili ples,
na katerem pa nismo manjkali niti mi. 
Pred nami je bil [e zadnji dan letovanja in
komaj smo lahko verjeli, da je ;as tako
hitro minil. Dopoldne smo pospravili vso
svojo prtljago ter po;istili sobe, po kosilu
pa smo si privo[;ili [e zadnje, a najslaj[e
;ofotanje po morju. V zgodnjih popoldanskih
urah smo se tako odpravili proti domu.
Vendar pa nas pot ni vodila naravnost
domov. Ustavili smo se [e v prijetni piceriji
v Uncu, si napolnili \e sestradane \elod;ke,
nato pa je res sledila vo\nja proti domu,
kjer so nas \e pri;akovali nestrpni star[i.
Na koncu se mentorji zahvaljujemo vam,
mladi “gasil;ki”, za vse prijetne trenutke, ki
smo jih pre\iveli skupaj, predvsem pa hvala
vam, star[i, da ste nam jih zaupali.

Z gasilskim pozdravom na pomo;!

Na vi[ku planinske sezone smo se Gamsi dva dni 

sprehajali po ;udovitih vrtovih spodnjih bohinjskih gora
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Dru[tva

{e eno kolesarsko leto je naokoli in zopet
se vam ogla[am z novicami. Leto[nje leto
ni bilo tako naporno, saj je bilo glavno 
tekmovanje v mesecu septembru svetovno
prvenstvo v Italiji. Prvotno je bilo sicer
mi[ljeno, da bo svetovno prvenstvo 
v {paniji, a je bilo to zaradi finan;ne krize
odpovedano. 
Letos ve;jih te\av z nogo nisem imel,
pojavile so se le tu in tam. Ravno bole;ine
pa potem zmotijo nek trening, da ne more[
trenirati tako, kot si upal. Kakor koli \e,
vedel sem, da se moram kar najbolje 
potruditi, zato je bilo v;asih res treba 
stisniti zobe.
Prva tekma me je tako kot vedno ;akala
julija v {vici v majhnem kraju Gippengen,
kjer pa je tudi cestna dirka za profesionalne
kolesarje in je vedno zelo dobro 
organizirana. 
Kot vedno je ta dirka zelo zahtevna, vendar
sem letos imel izredno smolo, saj je \e
takoj po startu padla ve;ja skupina 
kolesarjev, ki pa sem se jim uspe[no izognil.
Vendar mislim, da sem ob tem zapeljal na
nek tujek, zato mi je kasneje v prvem krogu
po;ila guma in sem izredno grdo padel, kar
je na \alost pomenilo odstop. Naslednji
dan je bil [e kronometer, ker pa sem [e
vedno imel bole;ino od padca iz prej[njega
dne, sem dosegel skromno 17. mesto.
Druga tekma je sledila v Italiji v kraju
Piacenza in je bila organizirana prvikrat,
kar je bila za vse kolesarje novost, to pa 
je v;asih dobrodo[lo. Prvi dan je bil 
kronometer, na katerem sem dosegel 
13. mesto. Naslednji dan je bila [e cestna
dirka, na kateri sem dosegel 10. mesto. 
Za dober trening sem se tako kot vedno 
v mesecu avgusti odpravil [e na dirko 
v Avstrijo v kraj Deutschlandsberg, kjer
sem se udele\il le dveh dirk. Na cestni sem
dosegel prvo mesto, na kronometru pa
drugo, vendar je bila tokrat konkurenca
okrnjena, saj se jih je ve;ina pripravljala
na svetovno prvenstvo. 
Letos je bilo prvikrat tako, da so razdelili
svetovno prvenstvo na cestno dirko in 
kronometer, potekalo pa je od 8. do 
13. septembra v Italiji v manj[em
turisti;nem kraju Bogogno. Drugo je 
svetovno prvenstvo na pisti, ki bo potekalo
v Veliki Britaniji v Manchestru, vendar ker
v tej disciplini ni nih;e od slovenskih 
kolesarjev uspe[en, se ga ne nameravamo
udele\iti.
Vreme je bilo izredno poletno, skoraj 
idealno za kolesarjenje. Vsi skupaj 

Kolesarsko poro;ilo 2009
David Kuster

ugotavljamo, da je vedno ve;je [tevilo
novih izredno dobrih kolesarjev, vendar se
na prvih treh mestih v moji disciplini vedno
izmenjujejo le eni in isti> Romun, :eh ter
{panec, ki pa so vsi profesionalni kolesarji.
:eh Je\ek celo leto trenira in vozi povsod
po svetu, od Avstralije, Ju\ne in Severne
Amerike do Azije. Romun ravno tako
nastopa za elito in ima svoj kolesarski klub
ter se je tudi udele\il leto[nje dirke 
v Kranju, zato se v;asih tudi sami kolesarji
spra[ujemo, kjer so meje.
Trasa proge je bila zahtevna, saj je
potekala vseskozi navzgor. Prvi dan je bil
na sporedu kronometer, v katerem sem
dosegel 17. mesto. Po dnevu po;itka, ki smo
ga izkoristili za trening, nas je ;akala [e
cestna dirka, na kateri sem dosegel 
13. mesto. 

Zaradi hitrega razvoja invalidskega 
kolesarstva smo sedaj \e dve leti pod 
okriljem UCI, kar je prineslo nekaj 
sprememb. Te so ve;inoma pozitivne,
nekaj je pa na \alost tudi negativnih, 
vendar ;e smo \eleli, da se kolesarstvo [iri
najprej, smo morali spremeniti nekatera
pravila. Ravno tako se bodo uvedla nova
pravila za po[kodbe in opraviti bomo
morali novo klasifikacijo. Razdelili nas
bodo v ve; skupin in skupinam dolo;ili
nove faktorje, saj ni pravi;no, da so v isti
skupini kolesarji, ki imajo amputacijo
gle\nja, in tisti, ki imajo amputacijo 
spodnje okon;ine do kolena. 
Tako, leto[nje kolesarsko leto je za mano,
sedaj pa bom za nekaj ;asa naredil odmor.
:e bo kak[en lep dan, pa me boste [e videli
na kolesu - za du[o. 
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Zdravilne rastline

Brusnice so nizek, deset do dvajset 
centimetrov visok zimzeleni grmi;ek, na
katerem konec avgusta ali v za;etku 
septembra dozorijo rde;e jagode. Te imajo
kiselkast okus in izjemno prijeten vonj. 
S svojim posebnim okusom ubla\ijo 
svojevrstno aromo divja;inskega mesa in
hkrati laj[ajo prebavljivost jedi.
Zaradi izjemno kislega okusa jih ne
u\ivamo surovih. So pa toliko bolj[e, ;e iz
njih naredimo kiselkasto marmelado, ki ji
ni para. Veli;astne gurmanske u\itke boste
vzbudili pri svojih gostih, ;e marmelado ali
d\em ponudite poleg slastnih sirovih
[trukljev ali pa z njo nama\ete pala;inke.
Vede ali nevede boste poskrbeli [e za
zdravje.

Brusnice

Vida Pirc

Ve;ina brusnice pozna 

kot odli;no prilogo 

k divja;inskemu mesu.

Poleg kulinari;nih

kakovosti imajo brusnice

tudi mnoge zdravilne 

lastnosti.

Plod brusnice je namre; bogat z vitamini in
minerali, vsebuje pa tudi ogromno snovi,
za katere je zna;ilno mo;no antibioti;no
delovanje. Brusni;ni sok je bogat z vitamini
A, B in C, zato ga shranimo za zimske dni,
ko je hrana revna z vitamini. Sok mo;no
spodbuja izlo;anje se;a, zmanj[uje 
holesterol in telesno te\o. Za ;i[;enje krvi
je primernej[i brusni;ni kompot.
Marmelada in d\em bosta zni\ala povi[ano
telesno temperaturo in osve\ila iz;rpano
telo.
Krivico bi delali, ;e bi slavo peli samo 
jagodam, saj se bogastvo zdravja skriva
tudi v listih. Naberemo jih jeseni in iz njih
skuhamo ;aj, ki je izredno zdravilo za
se;ila. Priporo;a se pri boleznih mehurja,
bole;em mokrenju, vnetju ledvic in
se;evodov, pri revmi in protinu.
Novej[e raziskave so pokazale, da brusnice
varujejo prebavila pred mnogimi bakterijami
(tudi tistimi, ki povzro;ajo ;ir na \elodcu),
obnavljajo celice, ki so potrebne za vid, in
kar je najva\nej[e, so naravni antibiotik.
Med zvezde so brusnice izstrelili kot 
zdravilo proti posledicam stresa in celo kot
za[;ito pred nekaterimi vrstami raka.
V zadnjem ;asu na tr\i[;u najdemo
ameri[ke brusnice, daljne sorodnice
“evropske brusnice”, ki imajo ve;je
plodove in so manj trpkega okusa.
Ameri;ani jih gojijo na ve; tiso; hektarjih,
obvezno pa jih jedo s puranom na zahvalni
dan.
Krhka in v[e;na brusnica si je prislu\ila
sloves zdravilnosti kot redko katera 
rastlina. Letos smo za jagode \e nekoliko
pozni, za liste pa prav gotovo [e ne!
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Vrtnarski nasveti

:eprav je tu jesen, je marsikdo, ki se 
ukvarja z vrtom, z mislimi \e v pomladi.
Pred o;mi imamo cveto;e \ivobarvne
gredice tulipanov, narcis, hijacint in drugih
spomladanskih cvetlic. :e nakupa [e niste
opravili, svetujemo, da pohitite, sploh ;e
jih nameravate kupovati v ve;jih trgovskih
centrih ali obi;ajnih trgovinah, kjer
razmere za skladi[;enje niso ravno 
idealne. Tudi izbira je v za;etku prodaje
najbolj pestra. Tisti, ki imate na voljo 
hladno klet, boste lahko kupljene ;ebulice
primerno skladi[;ili do dne, ko bo 
gredica pripravljena, vendar jih hranite 
v papirnatih, nikakor ne v plasti;nih
vre;kah!

Pri nakupu ;ebulic bodite pozorni na 
njihov videz in zdravstveno stanje. 
:ebulica naj bo trda, ne mehka. Rjavi 
ali rde;i luskolisti, ki so podobni 
;ebulnim, naj objemajo ;ebulico in jih ne 
odstranjujemo, saj ;ebulico varujejo pred 
po[kodbami. :e opazite sive ali zelene
plesnive prevleke ali rjave made\e, izberite
drugo, zdravo ;ebulico. Izogibajte se tudi
kale;ih ;ebulic. Le zdrave in pravilno 
skladi[;ene ;ebulice bodo brez te\av
pri;akale pomlad in takrat tudi zacvetele.

Od konca septembra do novembra, 
odvisno pa; od vremena, je ;as za sajenje
;ebulic. Za to delo izkoristite katerega
izmed lep[ih jesenskih dni. Predvsem pa ne
pustite, da bi vas mraz presenetil. Sadite,
ko je zemlja [e topla, ne odla[ajte do dne,
ko bo zmrznila. 

Pri sajenju upo[tevajte navodila glede 
globine sajenja in vi[ine rasti z embala\e.
Na splo[no velja pravilo> ;ebulico 
posadimo dvakrat globlje od njene
velikosti. S kombiniranjem razli;nih 
;ebulnic in pravilno izbiro barv lahko
spretni prsti ustvarijo zanimive, dolgo
cveto;e kombinacije, ki jih dopolnimo 
z ma;ehami ali marjeticami. Te bodo 
v okras \e jeseni, da gredice ne bodo
povsem prazne. 

:ebulice lahko sadimo tudi v okrasne lonce
in ve;je sklede ter jih za zgodnji 
spomladanski okras postavimo pred vhod

Sajenje spomladi cveto;ih ;ebulnic
Jana Cunder, Foto> J. C.

ali na teraso, kjer jih lahko od blizu 
opazujemo. Da jeseni in pozimi posode ne
bodo puste, ravno tako posadimo ma;ehe,
reso, br[ljan, okrasno zelje, travo ali
kak[no drugo jesensko lepotico, katere
okras so \ivobarvni plodovi ali lepo 
obarvani listi. Da bo zasaditev unikatna,
poi[;emo [e kak[no vejo ali korenino in
ob;udovanje jeseni ter pri;akovanje 
pomladi se lahko pri;ne. 

V a b l j e n i

v Vrtni center 
Arboretum Vol;ji Potok, 

kjer lahko izbirate med [iroko 

paleto okrasnih rastlin.
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Pisma bralcev / :rna kronika / Obvestila

Kriminaliteta>
- na Selu obravnavali vlom v novogradnjo,

iz katere so odtujili “minimoto” in kotno
brusilko<

- na po;ivali[;u Povodje je bil ustavljen
avtobus, za katerega se je ugotovilo, da je
bil ukraden< vrnjen je bil lastniku.

Javni red in mir>
- v Vodicah obravnavali spor v dru\ini, 

v kateri je doma razgrajal mlaj[i mo[ki<
izdan mu je bil pla;ilni nalog.

Prometne nesre;e>
- v Bukovici je voznik osebnega avtomobila

povozil srno< zaradi neznatne nevarnosti
in majhne materialne [kode so policisti

od ogleda odstopili.

: R N A  K R O N I K A  
za obdobje od 13. 8. do 17. 9. 2009

Spletna skupina na Facebooku
http>//www.facebook.com/home.php? -
/group.php?gid=108076364517&ref=mf

Predlog (pro[nja) k popolni

ali delni obnovitvi Vodi[kega

[olskega igri[;a.

Pred nekaj leti se je v Vodicah zgradilo
novo [olsko igri[;e. Od kon;anja tega 
projekta je minilo \e kar nekaj ;asa. 
V tem ;asu je objekt na;el zob ;asa.
V preteklosti je bilo to [olsko igri[;e kraj,
kjer se je mlada generacija dru\ila ter 
se posve;ala [portnim aktivnostim. Ta 
generacija je sedaj odrasla. Nadomestila pa
jo je nova. Na \alost se je kvaliteta 
pre\ivljanja prostega ;asa zelo zmanj[ala.
Lahko bi celo rekli, da je katastrofalno.

Po celotnem igri[;u so luknje ter razpoke.

Nekatere so popravljene, po ve;ini pa ne.
Igri[;e se namre; useda. Kot ka\e so 
pristojni ljudje \e obupali nad vzdr\evanjem.
Prosil bi vas, da premislite o mo\nosti
popolne obnovitve [olskega igri[;a ali vsaj
o rednem vzdr\evanju.

Predlog k re[itvi problema>
Uporabniki igri[;a so po ve;ini mladoletni
ali bolj zadr\ani, zato so me prosili, naj
vam predam pro[njo v njihovem imenu.      
Njihove glavne \elje so povsem
uresni;ljive ter ne preve; finan;no
obvezujo;e. |elijo si predvsem>

- Postavitev starega gola na prej[nje mesto
- Postavitev novega “ko[a”
- Zamenjavo obrabljenih mre\
- Narisanje novih “;rt” po igri[;u
- Zapolnitev lukenj po igri[;u s tako 

imenovano smolo

Tilen Jeraj

Pisma bralcev

POLICI JA SVETUJE

KRIMINALITETA >

Ob;ane napro[amo in hkrati
opozarjamo na samoiniciativno
ravnanje pri varovanju osebnih
predmetov. V zadnjem ;asu namre;
na celotnem obmo;ju v okolici
{marne gore, Katarine in Zbiljskega
jezera prihaja do vlomov v vozila,
pri ;emer storilci odnesejo razli;ne
vrednostne predmete (torbice,
nahrbtnike, denarnice, mobilne
telefone itd.), ki so odlo\eni na 
vidnih mestih. Zato vse ob;ane
napro[amo, da v vozilih ne pu[;ajo
nobenih vrednej[ih predmetov
oziroma da le-te shranijo 
v prtlja\nih delih vozila ali v delu
vozila, ki ni viden iz zunanje strani. 

O B V E S T I L O
V torek in sredo, 13. in 

14. oktobra, bomo v [oli izvedli

AKCIJO ZBIRANJA ODPADNEGA

PAPIRJA.
Ob;ani lahko star papir odvr\ete v

zabojnik, ki se bo nahajal na parkiri[;u
ob [olski stavbi.

Papir naj bo zvezan in zlo\en 
v kartonske [katle. 

V omenjenih dnevih bo akcija
potekala od 8.00 do 18.00.

S svojim prispevkom boste pokazali
pozitiven odnos do okolja.

V A B I L O

TD Vodice vabi vse ljubitelje hoje 

v naravi, da se udele\ijo

8. jesenskega pohoda ob;ine Vodice,

ki bo v soboto, 24. 10. 2009. Odhod
pohodnikov bo izpred ko;e SD Strahovica
od 8. do 10. ure. Pohod je prireditev
rekreativno-dru\abnega zna;aja, trasa
pohoda pa bo potekala na podro;ju [tirih
ob;in> Vodice, Ljubljana, Trzin in Menge[.
Udele\ba je primerna tako za starej[e kot
tudi za mlaj[e pohodnike. Za udele\bo ni
poprej[njih prijav, pohoda se lahko
udele\i, kdor \eli. Startnine oziroma 
prijavnine ni. Udele\enci na startu dobijo
kontrolni karton;ek, v katerega med
pohodom na kontrolnih to;kah vna[ajo
\ige TD Vodice, na cilju pa dobijo [e 
prigrizek s pija;o. 
Vsak udele\enec se pohoda udele\i na 
lastno odgovornost. Pohodnikom svetujemo
uporabo obutve, primerne hoji po gozdu,
in obla;il, prilagojenih vremenskim
razmeram.
Dol\ina pohoda je pribli\no 15 km, celotna
trasa pa pelje po urejenih markiranih
poteh. Prvi vzpon poteka od starta na Selu
do Planinskega doma Ra[ica - vi[inska 
razlika zna[a pribli\no 300 m - drugi in
manj[i del vzpona pa vodi proti Menge[ki
ko;i na Gobavici. Celotna proga bo
ozna;ena.

Pohod bo potekal ob vsakem vremenu!

Turisti;no dru[tvo Vodice
Kontaktna oseba za prireditev> 
Alojzij Kosec, GSM> 041 886 003



Pobarvanka Nagrajenec pobarvanke iz prejšnje številke je Gal Lunder iz Bukovice.
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Otro[ki koti;ek
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Oglasi / Zahvale

Spomin je kot pesem, ki v srcih odzvanja, 
spomin je kot cvet, ki nenehno poganja, 
spomin je svetloba, ki du[o obliva, 
spomin je ljubezen, ki v srcu prebiva.

Z A H V A L A
Nepri;akovano in mnogo prerano nas je v 51. letu 

zapustil na[ dragi mo\, o;e, sin in brat 

Toma\ KEPIC iz {inkovega Turna.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za
njihove darove, cvetje in sve;e, za tople besede in nesebi;no pomo; 
v najte\jih trenutkih. Iskrena hvala tudi g. \upniku Francu Mervarju za pogrebni
obred, pevcem, pogrebni slu\bi Nav;ek in g. Lamov[ku.
Posebna zahvala gre vsem gasilcem, [e posebno ;lanom in ;lanicam PGD {inkov
Turn, ter ;lanom SD Strahovica za pomo; pri pogrebni slovesnosti ter lepe poslovilne
besede. 

Hvala vsem Vam, ki ste ga tako mno\i;no pospremili na zadnji poti.

Njegovi> \ena Milena in otroci - Miha, Katarina, Barbara,
mama Tina in brata Primo\ ter Damjan s Tino

Ko ostaneta bole;ina in praznina,
ko spozna[, da ni poti nazaj,
ostane misel nanj [e \iva

in nenehno ta ZAKAJ?

V  S P O M I N

Minilo je leto od usodnega dne, ko naju je zapustil
dobri mo\ in ati

Ciril BURGAR.

Zahvaljujeva se vsem, ki obiskujete njegov grob in
pri\igate sve;ke.

Pogre[ava te!

\ena Majda in h;erka Karmen

Z A H V A L A

Ob izgubi dragega o;eta 

Jo\eta AVSCA

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti, vsem sorodnikom, sosedom,

Tesarstvu Kranjec, sodelavcem in prijateljem 
za izre;eno ustno in pisno so\alje, 

podarjene sve;e, cvetje in darove za sv. ma[e.

Sin Jo\e iz Bukovice

Vam ra;unalnik napadajo virusi?
Bi se radi povezali v splet, pa ne
veste kako?
Potrebujete nov ra;unalnik?
|elite obvarovati pomembne
podatke pred izgubo?

Pokli;ite IT doktorja! 
Nudimo vam>
- servisiranje in vzdr\evanje

ra;unalni[ke opreme
- svetovanje pri nakupu
- nakup strojne in programske

opreme
- postavitev mre\e in povezovanje 

v internet
- svetovanje pri varnosti omre\ja
- izdelavo spletnih strani.

info@itdoktor.si
www.itdoktor.si
040/67-88-99

Z A H V A L A

Jo\e GOSAR
1940 - 2009

Na svojem domu v Vnanjih Goricah je 20. 8. 2009
za te\ko boleznijo umrl Jo\e Gosar. 

Bil je ;lan smu;arskega in gasilskega dru[tva, 
opravljal je funkcijo blagajnika.

Hvala vsem, ki ste izrazili so\alje in ga pospremili na
zadnji poti .

Brat Tone Gosar
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nadaljevanje s strani 2

Priznanje \upana Ob;ine Vodice prejme
gospod FRANC STANONIK za izredno in
strokovno podporo pri razvoju ob;ine
Vodice.

Predlagatelj priznanja, \upan Brane

Podbor[ek, je v obrazlo\itvi zapisal<

“Franc Stanonik je z ob;ino Vodice mo;no
povezan \e od njenega nastanka. {e pred
ustanovitvijo novonastale ob;ine je gospod
Stanonik po dolgih letih mirovanja prevzel
vodenje Prosvetnega dru[tva Vodice, ki je
na kulturnem podro;ju v ob;ini pomenilo

nov veter ter prineslo sve\ino v dru\beno
\ivljenje na[e skupnosti. Prosvetno dru[tvo
Vodice je postajalo temeljna organizacija
za dru\enje in ustvarjanje mladine, ki se je
dodatno razvijala skozi leta.
Z ustanovitvijo ob;ine je bil Franc Stanonik
izvoljen v Ob;inski svet ob;ine Vodice in
postal najmlaj[i svetnik.  
Vseskozi je aktivno sodeloval in sooblikoval
najpomembnej[e odlo;itve ob;ine ter tako
pomembno vplival na njen razvoj. 
V drugem mandatu Ob;inskega sveta je
opravljal tudi funkcijo pod\upana ob;ine
Vodice in se tako [e bolj poglobil 
v delovanje ob;ine. Njegova na;elnost ter
predvsem njegova znanja in strokovnost so

odlike, ki so jih opazili tudi ljudje izven
na[e ob;ine. Zato je bil povabljen v kabinet
ministra za zdravje ter kasneje kabinet
ministra za pravosodje, kjer je vodil slu\bo
za odnose z javnostmi. Dodatna znanja in
izku[nje, ki si jih je pridobil z opravljanjem
nalog v kabinetih ministrov, so nadalje
botrovala odlo;itvi ministra za obrambo,
da gospoda Franca Stanonika imenuje za
vodjo kabineta ministra. Pred letom pa je
bil imenovan na najvi[je uradni[ko mesto -
mesto Generalnega sekretarja Ministrstva
za okolje in prostor. 
:eprav \e ve; kot 10 let opravlja izredno
zahtevna strokovna dela in naloge v okviru
vlade oziroma ministrstev, ni nikoli

Priznanje \upana Ob;ine Vodice 
prejme gospod {EFIK HUSIĆ za odli;no 
sodelovanje z Ob;ino Vodice pri izgradnji
komunalne infrastrukture.

Predlagatelj priznanja, \upan Brane

Podbor[ek, je v obrazlo\itvi zapisal<

“{efik Husić   se je iz rodnega Krasulja 
v Bosni in Hercegovini s 15 leti preselil 
v Ljubljano. Njegovo prvo bivali[;e je bil
samski dom. Zaposlil se je v Cestnem 
podjetju Ljubljana, ki mu je zvest [e danes. 

Kot delavec na gradbi[;u je svoje delo
opravljal zavzeto in odgovorno. To so
opazili njegovi nadrejeni, zato so mu
najprej zaupali opravljanje nalog 
preglednika in kasneje voznika. Glede na
vsa znanja, ki jih je pridobil skozi takratno
poklicno pot, je napredoval na mesto
delovodje, ki ga zaseda [e danes. 
Z ob;ino Vodice gospod {efik sodeluje \e 
10 let kot vodja zimske slu\be ter rednih
vzdr\evalnih del na cestah. Kot delovodja
je vodil [tevilne investicije na podro;ju
na[e ob;ine, med katerimi lahko izpostavimo

obnovo [portnega igri[;a v Zapogah,
rekonstrukcijo ceste Koseze-{inkov Turn,
gradnjo zbirnega centra za odpadke 
v Vodicah ter komunalno opremljanje
obmo;ja med Kamni[ko in Vodi[ko cesto,
;e na[tejemo le tiste najbolj sve\e. 
Trenutno se odvija najve;ja in najbolj
zahtevna investicija. Celovita komunalna
prenova petih ulic v Vodicah namre; poteka
pod njegovim delovodstvom. Pri tem 
projektu [e posebej izkazuje poklicno
strokovnost ter ob;utek za sodelovanje 
z ob;ankami in ob;ani na[e ob;ine, kot

Ob;inski svet Ob;ine Vodice je na svoji 
5. izredni seji dne 31. avgusta 2009 sprejel
sklep, da ob;insko priznanje - plaketo
Ob;ine Vodice prejme podjetje TENIS
KLUB KUBU za pomemben doprinos 
k razvoju [portnega in turisti;nega
podro;ja v ob;ini Vodice.

Predlagatelj priznanja, \upan Ob;ine

Vodice, je v svoji obrazlo\itvi zapisal<

“Tenis klub Kubu je leto[nje leto postal
polnoleten. Svoja vrata je klub odprl leta
1991, ko je obsegal dve tenis igri[;i in
leseno brunarico, v kateri so bile garderobe
in gostinski lokal.

Lastnika kluba, Brane in Mira Sovinc, sta
vseskozi sledila \eljam in potrebam [portnih
navdu[encev, zato se je klub nenehoma
[iril in nudil vedno nove pridobitve.  Tenis
klub Kubu je postal ob;insko in [ir[e [portno
ter dru\abno sredi[;e. 
Celoten klub danes obsega> tri balinarska
igri[;a, fitnes center, savno, pokrito igri[;e
za mali nogomet ter in-line hokej, dvorano
za aerobiko, igri[;e za badminton, igri[;e
za odbojko na mivki, ko[arkarsko igri[;e,
otro[ko igri[;e, prostor za piknike, gostinski
lokal ter ostalo spremljajo;o infrastrukturo.
Navedene pridobitve klubu Kubu
omogo;ajo izvajanje skupinskih in 
individualnih [portov, oprema pa omogo;a

vadbo tako rekreativnim kakor tudi 
profesionalnim [portnikom.
Vse od leta 1993 na balini[;ih vadijo in 
tekmujejo tudi ;lani Balinarskega dru[tva
in balinarji upokojenci, ki so vklju;eni 
v ligo LOBZ in upokojensko ligo. Z izgradnjo
igri[;a za mali nogomet ter in-line hokej so
bili ustvarjeni pogoji za organizacijo 
tekmovanj tudi v teh [portih. Za;ela se je
liga kluba Kubu v malem nogometu ter 
in-line hokeju, v kateri sodeluje 18 ekip iz
vse Slovenije. V in-line hokeju se na igri[;u
kluba Kubu odvijajo tekme na najvi[jem
nivoju, in sicer tekme dr\avnega prvenstva
oziroma dr\avne lige.

Ob;inski svet Ob;ine Vodice je na svoji 
5. izredni seji dne 31. avgusta 2009 sprejel
sklep, da ob;insko priznanje - plaketo
Ob;ine Vodice prejme SMU:ARSKO
DRU{TVO STRAHOVICA za 60 let
uspe[nega delovanja na podro;ju
vrhunskega [porta, [portne vzgoje in
rekreacije.

Smu;arsko dru[tvo Strahovica je
najstarej[e [portno dru[tvo v ob;ini Vodice
in letos praznuje 60 let neprekinjenega in
uspe[nega delovanja na podro;ju
vrhunskega [porta, [portne vzgoje in
rekreacije.
Smu;arsko dru[tvo Strahovica je bilo leta
1949 ustanovljeno predvsem zaradi
smu;arskih skokov. Fantje s Sela in
okoli[kih vasi so zgradili dve smu;arski

skakalnici, v naslednjih letih pa so svoje
delovanje raz[irili [e na druge [porte -
najprej na alpsko smu;anje, smu;arske in
suhe teke, kmalu pa so se jim pridru\ile [e
sekcije za kolesarjenje, balinanje, igre 
z \ogo ter planinstvo in gorni[tvo, ob;asno
pa se ukvarjajo tudi z drugimi [porti.
V tem ;asu so vzgojili vrsto vrhunskih
[portnikov. Pred leti je to veljalo predvsem
za smu;arske skoke, danes pa se dru[tvo
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prekinil sodelovanja z njegovo ob;ino -
ob;ino Vodice. S svojim znanjem in
izku[njami namre; ve;krat z veseljem svetuje
in pomaga, hkrati pa ob;ini in \upanu 
daje predloge in pobude, ki imajo vedno
povezovalni naboj s ciljem, da ob;ankam
in ob;anom vodi[ke ob;ine skupaj 
zagotovimo ;im bolj kakovostno \ivljenjsko
okolje, v katerem se bomo vsi skupaj dobro
po;utili.
V leto[njem letu je gospod Franc Stanonik
prisluhnil pravnim ter drugim argumentom
ob;ine in pomembno pripomogel k
odlo;itvi Ministrstva za okolje, da popravi
napako in ob;ini nameni sredstva, za katera
je vedno trdila, da ji pripadajo. S kon;no
odobritvijo nepovratnih sredstev s strani

Ministrstva za okolje je ob;ina Vodice
dobila nov investicijski zagon na podro;ju
izgradnje komunalne infrastrukture. V ;asu
gospodarske krize, ko so se v pre[tevilnih
ob;inah investicije ustavile ter gradbi[;a
zaprla, se v ob;ini Vodice nemoteno izvaja
najve;ja investicija v njeni zgodovini. Pri
tem gre velika zasluga gospodu Franciju
Stanoniku.
Vse prepogosto se zgodi, da ljudje 
s tak[nim poklicnim razvojem, kot ga ima
Franc Stanonik, pozabijo na doma;i kraj,
na doma;o ob;ino. V veliko veselje in
zadovoljstvo mi je, da to ne velja za gospoda
Franca Stanonika, na katerega smo vsi
ob;ani in ob;anke na[e ob;ine lahko
upravi;eno ponosni.” 

tudi s samo Ob;ino. To je razvidno tudi na
vseh gradbi[;ih, kjer se dela opravljajo
kakovostno. Ob;anke in ob;ani, ki \ivijo ob
gradbi[;ih, radi pohvalijo gospoda {efika 
in njegovo ekipo za prijaznost ter 
pripravljenost, da prisluhnejo predlogom
in pobudam ob;anov, zaradi ;esar ob
izgradnji komunalne infrastrukture ne 
prihaja do nepotrebnih prerekanj ali 
nesoglasij.
Gospod {efik Husić     svoje znanje prena[a
na delavce v svoji ekipi in tudi na mlaj[e 
generacije. Med drugimi je za gradbeni[ki

poklic navdu[il tudi sina Damirja, s katerim
sta sedaj sodelavca na projektih v Vodicah.
Tako Damir kot vsi ostali sodelavci so
ponosni na svojega delovodjo ter pravijo,
da svoje delo opravlja z odliko. Temu
mnenju se pridru\uje tudi \upan ob;ine
Vodice in dodaja, da je \ivljenjska in 
poklicna pot gospoda {efika Husic ́ a vzgled
in vzor vsem mlaj[im generacijam 
gradbenikov.” 

Ob prazniku ob;ine Vodice v klubu Kubu
organizirajo ter izvedejo tudi tekmovanja
za pokal Ob;ine Vodice v hokeju, [ahu,
odbojki na mivki, balinanju, nogometu in
seveda tenisu. {e posebej zanimive pa so
va[ke igre. 
Tenis klub Kubu z Ob;ino Vodice vsako leto
sodeluje tudi pri organizaciji Po;itni[kih
kratko;asnic, ko Brane in Mira dasta na[im
najmlaj[im v brezpla;no uporabo igri[;a
ter druge [portne objekte.  
Rekreativni del kluba je manj tekmovalen
in namenjen predvsem dobremu in zdravemu
po;utju posameznika. S svojo lego v gozdu
klub nudi dobro po;utje tudi dru\inam in

vsem tistim, ki ga obiskujejo zaradi prijetne
zelene narave ter dobre dru\be.
Tenis klub Kubu je skozi svoja leta 
delovanja postal dru\beno sredi[;e, 
v katerega pogosto prihajajo tudi ljudje iz
drugih krajev Slovenije. Tako ima klub
Kubu tudi pomembno promocijsko vlogo za
ob;ino Vodice. Prepri;an sem, da je veliko
ljudi prvi; obiskalo na[e kraje prav zaradi
kluba, ki sta ga ustanovila in zgradila Brane
in Mira Sovinc.”

najbolj pona[a z uspehi v balinarskem
[portu.
Te;aj osnovnih ve[;in smu;anja 
v {inkovem Turnu je v zadnjih tridesetih
letih obiskal prakti;no vsak [olar O{
Vodice. Ob pedago[kem delu na [portnem
podro;ju in udele\bi na [tevilnih 
tekmovanjih SD Strahovica vsako sezono
pripravi okrog 10 [portnih tekmovanj - 
v vsaki sekciji vsaj eno. Ve;ina tekmovanj

krepko prera[;a lokalno raven.
SD Strahovica sedaj ve;ino aktivnosti 
izvaja na svojem lastnem zemlji[;u na Selu
pri Vodicah. Z brezpla;nim prenosom
zemlji[;a v trajno last je dru[tvu svojevrstno
priznanje za delovanje pred dvema letoma
izrekla tudi Ob;ina Vodice.



fotografije govorijo same


